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SKRAĆENI ZAPISNIK 
 
sa 13. sjednice  Skupštine Istarske županije, održane 2.08.2010. godine (ponedjeljak), u 
Maloj  koncertnoj dvorani  Spomen doma u Pazinu. 
 
 Sjednicu je u 17,02 sata otvorio DINO KOZLEVAC, predsjednik Skupštine Istarske  
županije ( IDS – HNS -SDP -ZELENI), koji je  sjednici predsjedavao. 

  
Pozdravlja sve prisutne kolegice vijećnice i kolege vijećnike Skupštine Istarske 

županije, 
-    Župana  Ivana Jakovčića, 
- zamjenicu  Župana , gospoñu Vivianu Benussi, 
- načelnika uprave , gospodina Valeria  Drandića, 
- resorne pročelnike  županijskih upravnih odjela Istarske županije,  
- predstavnike medija i sve ostale koji prisustvuju 13. sjednici Skupštine Istarske 

županije 
Moli tajnicu Skupštine, Vesnu Ivančić, da izvrši prozivku vijećnika. 

 
VESNA IVANČIĆ : (Vrši prozivku) 
 
PRISUTNI – ODSUTNI 
 
 

 
Red.br. 

 
 VIJEĆNIK 

 
LISTA 

 
PRIMJEDBE 

1. Vesna Dabo-Vlahović IDS – HNS  
2. Furio Radin IDS – HNS  Odsutan 
3. Mirjana Antonelić IDS – HNS  
4. Dragan Filipović IDS – HNS  
5. Katarina Nemet IDS – HNS  
6.  Nevija Poropat IDS – HNS  
7.  Tedi Chiavalon IDS  -HNS   
8.  Roberta Lakošeljac IDS – HNS  
9.  Ahmed Makota IDS - HNS   
10. Vojo Kličković IDS - HNS   
11. Tom Bisaku                                                                                                                                                                     IDS - HNS  Odsutan  
12.  Eda Klapčić IDS - HNS   
13.  Serño Baskijera IDS - HNS   
14.  Serño Rigo IDS - HNS   
15.  Marin Grgeta IDS - HNS   
16.  Alida  Perkov IDS - HNS   
17.  Tamara Brussich IDS - HNS   
18.  Danica Miletić IDS - HNS   
19.  Silvio Brunelli IDS - HNS   
20. Jasna Smojver – Kompas IDS - HNS    
21. Stjepan Mraković IDS - HNS    
22. Evelina Biasiol – Brkljačić HSU – HSLS  
23. Ivica Mikulčić HSU – HSLS  
24. Zdenko Plisko HSU - HSLS  
25. Nenad Boršić HDZ – HSS    
26. Marino Roce HDZ – HSS   
27. Oliver Gmitrović HDZ – HSS  Odsutan 
28. Zvonimir Čoga HDZ – HSS Odsutan  
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Red.br. 

 
 VIJEĆNIK 

 
LISTA 

 
PRIMJEDBE 

29. Nika Krstevski HDZ – HSS  
30. Dino Kozlevac SDP – ZELENI  
31. Josip Anton Rupnik SDP– ZELENI  
32. Lucija Debeljuh SDP – ZELENI  
33. Maja  Šarić SDP – ZELENI  
34. Plinio Cuccurin  NEZAVISNI  
35. Vlado Ivetić NEZAVISNI  
36. Tullio  Fernetich NEZAVISNI Odsutan (O) 
37. Alen Rosanda  NEZAVISNI Odsutan (O) 
38. Ivo Uccio Miletić NEZAVISNI  
39. Viktor Krapljanov  NEZAVISNI Odsutan (O) 
40. Nenad Čendak NEZAVISNI  
41. Gvido Jermaniš NEZAVISNI  Odsutan (O) 
 
 
 Hvala lijepa. 
  
OSTALI PRISUTNI  
 
VESNA IVANČIĆ,  tajnica Stručne službe Skupštine Istarske županije, 
MELITA FERENČIĆ,  zamjenica  tajnice  Stručne službe Skupštine Istarske županije, 
IVAN KLARIĆ, deb. Stenograf, voditelj zapisnika, , 
JOSIP ZIDARIĆ, pročelnik Upravnog odjela za održivi razvoj Istarske  županije,  
VALERIO DRANDIĆ, načelnik uprave Istarske županije, 
ALEN DAMIJANIĆ, pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo Istarske  županije, 
MILAN ANTOLOVIĆ, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, lovstvo, ribarstvo i 
vodoprivredu Istarske županije.  
SLAVICA BENČIĆ – KIRAC, pročelnica Upravnog odjela za proračun i financije Istarske 
županije, 
MLADEN DUŠMAN, pročelnik Upravnog odjela za  obrazovanje , sport i  tehničku kulturu 
Istarske županije, 
VLADIMIR TORBICA, pročelnik  Upravnog odjela za kulturu Istarske  županije,   
GROZDANA LOVREČIĆ, pročelnica  Upravnog odjela za prostorno ureñenje i gradnju 
Istarske županije, 
SONJA GROZIĆ – ŽIVOLIĆ, pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb 
Istarske županije, 
MIODRAG ČERINA, šef Kabineta Župana Istarske županije, 
ROBI ZGRABLJIĆ, ravnatelj ŽUC-a Istarske županije, 
DARKO KADUM, direktor  MIH-a d.o.o. Poreč, 
GRACIANO PREKALJ, direktor  AZRRI – Agencija za  ruralni razvoj Istre d.o.o.  
DENIS STIPANOV, voditelj Službe zaštite i  spašavanja pri  Vatrogasnoj  zajednici  Istarske 
županije,  
 

Predsjednik DINO KOZLEVAC, zahvaljuje tajnici Skupštine Istarske županije, 
gospoñi Vesni Ivančić, na izvršenoj prozivci i konstatira  da je izvršenom prozivkom utvrñeno 
da je prisutno  33  od  41 vijećnika, pa Skupština može donositi  pravovaljane odluke.  

Prelazi se  na utvrñivanje dnevnog reda. 
Dnevni red za 13. sjednicu vijećnici su dobili s materijalima zajedno s pozivom za  

sjednicu. 
Predlaže dvije izmjene: 

Prvo, da se iza točke  2. Pitanja  vijećnika, prijedlozi i informacije, uvrsti točku  
3. koja bi glasila : 
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a) Ostavka  na dužnost člana  Županijske skupštine 
b) Verifikacija člana  Županijske skupštine 
c) Svečana prisega člana  Županijske skupštine  

Drugo, da točka  14. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Plana civilne zaštite Istarske  
županije postane točka  15. , a točka  15. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Plana zaštite i 
spašavanja  Istarske  županije  postane točka  14  dnevnog reda. 

 
IVAN JAKOV ČIĆ, Župan Istarske  županije, predlaže da se dnevni red nadopuni 

točkom :  Zaključak o  prijedlogu Skupštini Istarske županije vezno za položaj  Trgovačkog 
suda u Pazinu  s obzirom  na predstojeću racionalizaciju mreže trgovačkih sudova i nacrt 
prijedloga Zakona o područjima i sjedištima sudova u  RH.  . 

   
Predsjednik DINO KOZLEVAC, u skladu sa svojim ovlastima predlaže da se zbog  

iznimne s važnosti i značaja prijedlog Župana usvoji i uvrsti kao 4. točka dnevnog reda, koja 
glasi: 

4.Zaključak o  prijedlogu Skupštini Istarske županije vezno za položaj  Trgovačkog 
suda u Pazinu  s obzirom  na predstojeću racionalizaciju mreže trgovačkih sudova i nacrt 
prijedloga Zakona o područjima i sjedištima sudova u  RH, čime se  Skupština suglasila. 

Nakon toga dosadašnja  točka 3. postaje  točka 5. dnevnog  reda- Polugodišnji  
obračun Proračuna Istarske  županije za  razdoblje  01.01. do 30.06.2010. ,te  da točke  14. i 
15. zamjene redoslijed.  

Otvaram raspravu o prijedlogu dnevnom redu. 
Pošto se  nitko nije javio za riječ zaključuje raspravu i stavlja nadopunjeni dnevni red  

na glasanje, te nakon glasanja utvrñuje da je  za  13. sjednicu Skupštine Istarske županije 
utvrñen  slijedeći 

 
   D N E V N I  R E D  

 
1. Verifikacija skraćenog zapisnika sa 12. sjednice Županijske skupštine Istarske županije 
2. Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije, 
3. 

a) Ostavka na  dužnost člana Županijske skupštine Istarske županije 
b) Verifikacija člana Županijske skupštine Istarske županije 
c) Svečana prisega člana Županijske skupštine Istarske županije 

4. Zaključak o  prijedlogu Skupštini Istarske županije vezno za položaj 
 Trgovačkog suda u Pazinu  s obzirom  na predstojeću racionalizaciju mreže 
  trgovačkih sudova i nacrt prijedloga Zakona o područjima i sjedištima 
  sudova u  RH. 
5. Polugodišnji obračun Proračuna Istarske županije za razdoblje 01.01. do 
    30.06.2010. godine, 
6.Prijedlog Zaključka o prihvaćanju polugodišnjeg izvještaja Plana grañenja i 
   održavanja županijskih i lokalnih cesta za razdoblje od 1. 01. do 30.06. 
   2010.  godine, 

7.Izvješće o radu i ostvarivanju Mandatnog programa Župana za period 1.01. do 
   30.06. 2010. godine 
8.Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na prve izmjene i dopune Plana 
   grañenja i održavanja županijskih i lokalnih cesta za 2010. godinu Županijske 
   uprave za ceste Istarske županije 
9.Prijedlog Odluke o mjerilima za odreñivanje plaće Župana i Zamjenika 
   Župana te službenika i namještenika u Upravnim tijelima Istarske županije, 
10.Prijedlog Zaključka o objedinjavanju javne nabave na području cijele Istarske 
     županje uključujući i jedinice lokalne samouprave u cilju stvaranja što većih 
     ušteda, 
11.Prijedlog Zaključka o objedinjenom voñenju računa, povećanju likvidnosti, 
     boljim uvjetima štednje i dobivanja pozajmica temeljem sklapanja ugovora 
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     Istarske županije s jednom poslovnom bankom na području Istarske županije, 
12.Prijedlog Zaključka o ukidanju nadzornih odbora, naknada za rad u 
     nadzornim odborima i upravnim vijećima, objedinjavanju upravnih odjela  
      i preraspodjeli poslova unutar postojećih djelatnika, 
13.Prijedlog Zaključka o uvoñenju jedinstvenog sustava profesionalnog 
     usavršavanja, školovanja i doškolovanja, jedinstvenih mjerila za studentske 
     nagrade i potpore na razini Županije i jedinica lokalne samouprave radi 
     ravnomjernijeg i pravednijeg stjecanja prava na znanje, 
14.Prijedlog Odluke o prijedlogu  mreže osnovnih škola na području Istarske 
     županije, 
15.Prijedlog Odluke o prijedlogu mreže srednjih škola i učeničkih domova na 
    području Istarske županije, 
16.Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Plana zaštite i spašavanja Istarske 
     županije, 
17.Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Plana civilne zaštite Istarske županije, 
18. Prijedlog Odluke o prijenosu osnivačkih prava nad Polivalentnim  kulturnim 
      centrom Grožnjan - Centro culturale polivalente Grisignana na Općinu 
      Grožnjan - Comune di Grisignana, 
19. 

a) Prijedlog Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o 
izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Jože Šurana Višnjan, 

b) Prijedlog Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o 
izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Juršići, 

20.Prijedlog Rješenja o imenovanju sudaca porotnika Općinskog suda u Puli, 
21.Prijedlog Rješenja o imenovanju ravnateljice Muzeja suvremene umjetnosti  
     Istre - Museo d'arte contemporanea dell'Istria, 
22.  

a) Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju Službeničkog suda 
Istarske županije, Pazin - Tribunale per il personale impiegatizio della Regione 
istriana, Pisino, 

b) Prijedlog Rješenja o izmjenama i dopunama Rješenja o imenovanju predsjednika i 
članova Službeničkog suda Istarske županije Pazin  - Tribunale per il personale 
impiegatizio della Regione istriana, Pisino, 

23. Prijedlog Zaključka o utvrñivanju prijedloga Rješenja o imenovanju 
      mrtvozornika na području Istarske županije, 
24. 

a) Prijedlog Rješenja o razrješenju članica Školskog odbora Gospodarske škole Buje, 
b) Prijedlog Rješenja o imenovanju članova Školskog odbora Gospodarske škole Buje, 

25. 
a) Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Školskog odbora Industrijsko – obrtničke škole 

Pula, 
b) Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Školskog odbora Industrijsko-obrtničke škole 

Pula, 
26.  

a) Prijedlog Odluke o prihvaćanju Temeljnih financijskih izvješća trgovačkog društva 
MIH d.o.o. Poreč za 2009. godinu, 

b) Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Uprave i Nadzornog odbora 
trgovačkog društva MIH d.o.o. Poreč za 2009. godinu, 

c) Prijedlog Odluke o rasporedu dijela zadržane dobiti trgovačkog društva MIH d.o.o. 
Poreč za 2009. godinu, 

d) Prijedlog Odluke o davanju razrješnice članovima Nadzornog odbora trgovačkog 
društva MIH d.o.o. Poreč, 

e) Prijedlog Odluke o davanju razrješnice Upravi trgovačkog društva MIH d.o.o. Poreč, 
27. 
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a) Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća uprave o poslovanju društva AZRRI - 
Agencija za ruralni razvoj Istre d.o.o. Pazin, za 2009., 

b) Prijedlog Odluke o prihvaćanju godišnjih financijskih izvješća za 2009. godinu društva 
AZRRI - Agencija za ruralni razvoj Istre d.o.o. Pazin, 

c) Prijedlog Odluke o uporabi dobitka financijske godine 2009. godine društva AZRRI - 
Agencija za ruralni razvoj Istre d.o.o. Pazin, 

d) Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća Nadzornog odbora o obavljenom nadzoru 
poslovanja Društva za 2009. godinu. 

 
ORDINE DEL GIORNO 

 
1. Verifica del verbale sintetico della XII seduta dell'Assemblea regionale della Regione 

Istriana 
2. Domande dei consiglieri, proposte e informazioni, 
3.  

a) Dimissioni dall'incarico di membro dell'Assemblea regionale della Regione istriana   
b) Verifica di membro  dell'Assemblea regionale della Regione istriana  
c) Giuramento solenne di membro  dell'Assemblea regionale della Regione istriana  

4.  Conclusione sulla proposta all'Assemblea regionale della Regione istriana rispetto alla 
situazione del Tribunale commerciale a Pisino e all'imminente razionalizzazione della rete di 
tribunali commerciali e abbozzo di proposta di Legge sui territori e sulle sedi di tribunali in 
Repubblica di Croazia 

  
5. Rendiconto semestrale del Bilancio della Regione Istriana per il 2010, 
6. Proposta di Conclusione sull'approvazione del Rapporto semestrale del Piano 
    di costruzione e manutenzione delle strade regionali e locali per il periodo 
    dall'1 gennaio al 30 giugno 2010 
7. Rapporto sull'attività e la realizzazione del Programma di mandato del 
    Presidente della Regione per il periodo dall'1 gennaio al 30 giugno 2010 
8. Proposta di Conclusione sull'approvazione delle prime modifiche e 
    integrazioni del Piano di costruzione e manutenzione delle strade regionali e 
    locali per il 2010 della Direzione regionale per le strade della Regione Istriana 
9. Proposta di Delibera sulle misure per la determinazione degli stipendi del 
    Presidente della Regione, dei Vicepresidenti della Regione, dei funzionari e 
    dei dipendenti negli organi amministrativi della Regione Istriana 
10. Proposta di Conclusione sull'unificazione degli acquisti pubblici sul 
      territorio della Regione Istriana, comprese le unità d'autogoverno locale alla 
      fine di  raggiungere risparmi quanto maggiori, 
11. Proposta di Conclusione sulla gestione unificata dei conti, l'aumento della 
      liquidità, migliori condizioni di risparmio e di ottenimento di prestiti in base 
      alla stipulazione del contratto fra la Regione Istriana con una banca d'affari 
      sul territorio della Regione Istriana, 
12. Proposta di Conclusione sull'abrogazione dei comitati di vigilanza, dei 
      corrispettivi per il lavoro nei comitati di vigilanza e nei consigli 
      d'amministrazione, l'unificazione degli assessorati e la ridistribuzione dei 
       lavori     ai dipendenti esistenti, 
13. Proposta di Conclusione sull'introduzione di un sistema unificato di 
      perfezionamento professionale, formazione e completamento dell'istruzione, 
      misure uniche per i premi agli studenti e i sussidi a livello della Regione e 
      delle unità d'autogoverno locale finalizzato ad un'acquisizione più uniforme 
      ed equa del diritto all'istruzione, 
14. Proposta di Delibera sulla proposta della rete delle scuole elementari sul 
      territorio della Regione Istriana, 
15. Proposta di Delibera sulla proposta della rete delle scuole medie superiori e 
      delle case dell'alunno sul territorio della Regione Istriana 
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16. Proposta di Conclusione sull'approvazione del Piano di tutela e salvataggio 
      della Regione Istriana, 
17. Proposta di Conclusione sull'approvazione del Piano di protezione civile 
      della Regione Istriana, 
18. Proposta di Delibera sul trasferimento dei diritti costitutivi sul Centro 
      culturale polivalente Grisignana - Polivalentni  kulturni centar Grožnjan al 
      Comune di Grisignana - Općina Grožnjan, 
19. 

a. Proposta di Conclusione sulla previa approvazione della Delibera sulle 
modifiche e integrazioni dello Statuto della Scuola elementare Jože Šuran di 
Visignano, 

b. Proposta di Conclusione sulla previa approvazione della Delibera sulle 
modifiche e integrazioni dello Statuto della Scuola elementare di Juršići, 

20. Proposta di Provvedimento di nomina dei giudici d'assise del Tribunale 
      comunale di Pola, 
21. Proposta di nomina della direttrice del Museo d'arte contemporanea 
      dell'Istria - Muzej suvremene umjetnosti Istre  
22. 
  a) Proposta di Delibera sulle modifiche e integrazioni della Delibera 
              d'istituzione del Tribunale per il persone impiegatizio della Regione 
              Istriana Pisino - Službenički sud Istarske županije Pazin, 

    b) Proposta di Provvedimento sulle modifiche e integrazioni del 
         Provvedimento di nomina del presidente e dei membri del Tribunale 
         Per le  persone impiegatizio della Regione Istriana Pisino – Službenički 
         sud Istarske županije Pazin, 

23. Proposta di Conclusione circa la proposta del Provvedimento di nomina del 
      medico necroscopo sul territorio della Regione Istriana  
24. 
          a)  Proposta di Provvedimento di destituzione dei membri del Comitato  

scolastico della Scuola d'economia di Buie, 
b). Proposta di Provvedimento di nomina dei membri del Comitato  
     scolastico della Scuola d'economia di Buie, 

25. 
a) Proposta di Provvedimento di destituzione del membro del Comitato 
    scolastico della Scuola industriale e artigianale di Pola, 
b) Proposta di Provvedimento di nomina del membro del Comitato 
    scolastico della Scuola industriale e artigianale di Pola, 

26. 
a) Proposta di Delibera sull'approvazione dei Rapporti finanziari basilari 
    della società commerciale MIH s.r.l. Parenzo per il 2009, 

         b)  Proposta di Delibera sull'approvazione del Rapporto sul lavoro svolto 
              della Direzione e del Comitato di vigilanza della società commerciale 
              MIH s.r.l. Parenzo per il 2009, 
          c) Proposta di Delibera sulla distribuzione dell'utile non ripartito della 
               società commerciale MIH s.r.l. Parenzo per il 2009, 
          d)  Proposta di Delibera sul rilascio dell'atto di destituzione ai membri del 
               Comitato di vigilanza della società commerciale MIH s.r.l. Parenzo per 
               il 2009, 
          e)  Proposta di Delibera sul rilascio dell'atto di destituzione alla Direzione 
               della società commerciale MIH s.r.l. Parenzo, 
27. 

a) Proposta di Delibera sull'approvazione del Rapporto della Direzione 
    sull'attività della società AZRRI – Agenzia per lo sviluppo rurale 
   dell'Istria s.r.l. Pisino per il 2009, 

         b)  Proposta di Delibera sull'approvazione dei rapporti finanziari 
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               annuali della società AZRRI – Agenzia per lo sviluppo rurale 
               dell'Istria s.r.l. Pisino per il 2009, 

c. Proposta di Delibera sull'utilizzo dell'utile della società AZRRI - Agenzia per lo 
sviluppo rurale dell'Istria s.r.l. Pisino, nell'anno finanziario 2009, 

d. Proposta di Delibera sull'approvazione del Rapporto del Comitato di vigilanza 
sul controllo svolto dell'attività della Società per l'anno 2009. 

  
AD – 1 VERIFIKACIJA SKRA ĆENOG ZAPISNIKA SA 12. 
             SJEDNICE  ŽUPANIJSKE SKUPŠTINE  ISTARS KE 

 
Skupština je sa 28 glasova «ZA», bez glasova  «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  

glasova, verificirala  
  
       SKRAĆENI  ZAPISNIK    
 
sa 12. sjednice Županijske skupštine Istarske župan ije s tim da se na stranici  17, pri 
kraju, umjesto «MARIN BRKARI Ć» ispravno napiše «MARIN GRGETA», te na stranici 
18 umjesto «DIN KOZLEVAC» ispravo napiše «DINO KOZL EVAC». 
 
 AD – 2  PITANJA VIJE ĆNIKA, PRIJEDLOZI I INFORMACIJE 
  
 Redoslijed postavljanja vijećničkih pitanja je : 
 1. Klub vijećnika HDZ-HSS 
 2. Klub vijećnika IDS-HNS 
 3. Klub nezavisnih vijećnika 
 4. IDS-HNS 
 5. Klub vijećnika  HSU-HSLS 
 6. SDP- ZELENI  i dalje opet po redoslijedu.   
 
MARINO ROCE : 
 
 Gospodine predsjedniče, Župane, kolegice i kolege, dobar dan svima. 
 Župana bih pitao da li nam može dati  jednu  informaciju. 
 Kako  se krećem i susrećem s gospodarstvenicima čujem da ima  problema  u 
prerañivačkoj industriji i obrtništvu, da je sve više   ljudi u problemima i da ima situacija u 
kojima naše kolege dolaze u  vrlo  nezgodne  situacije u poslovanju, jednim dijelom i zbog  
recesije, a jednim dijelom su se možda i previše u prethodnim godinama,  ne procijenivši 
situaciju, prezadužili. U tom smislu volio bih  čuti informaciju  da li  županija ima sliku ove 
situacije i u  kojem pravcu se tom gospodarstvu  u županiji još možda dodatno može pomoći 
ili pobrinuti se, barem tamo  gdje su najkritičnije situacije. Imam  njihova imena, ali je bolje da 
ih ne imenujem, samo zna dvije tvrtke na Labinšćini, koje su sa većim brojem zaposlenih u  
vrlo teškoj situaciji i ne znamo što će biti na jesen. 
 S  druge  strane imam osjećaj da  možda i nisu u lokalnoj upravi po općinama i 
gradovima u ovoj situaciji, kada nema investicija i  ono malo  investicija ili investitora koji se 
pojavljuju, da možda nismo  toliko aktivni  da pripomognemo tim ljudima i da se neki projekti 
brže pokrenu. Situacija je da tih investicija i investitora nema puno, ali mislim da se može 
jedan iskorak napraviti da se  tim potencijalnim investitorima možda na lokalnoj  razini u   
pravcu prostorno planske dokumentacije  i  svega onoga što se može napraviti  da se  
priskoči i da se pomogne barem u  ovoj situaciji. 
 Hvala.     
 
DINO  KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem.  
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ.  
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IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Gospoñe, dame i gospodo ! 
 Ja  želim isto tako  izraziti svoju  zabrinutost za  daljnje ekonomske tokove koji će biti 
u Istri, jer sigurno  neće biti jednostavno. Mada to u mandatnom programu  Župana i ne piše 
previše, najveći dio svog  radnog  vremena  posvećujem razgovoru s gospodarstvenicima i to 
kako s onima koji imaju  probleme, tako i onima koji imaju ambiciju ulagati. I na sreću ima i 
ovih drugih, ali objektivno  onih koji imaju problema ima puno više. I svakodnevno mogu  reći  
razgovaram i sa našim obrtnicima koji mi se obraćaju i sa našim raznim  drugim trgovačkim 
društvima, malim ili velikima, pa onda sam svjestan činjenice da ekonomska situacija, 
neovisno o relativno dobroj turističkoj sezoni, koja će vjerojatno imati  relativno dobre brojke 
na kraju godine, i neovisno o tome što  Uljanik, kao što znate, nije bila  tema naše  
Županijske skupštine i dobro je da nije bila  tema, jer kao što znate Uljanik je  Društvo bez 
teškoća, uskoro, već je odluka  Vlade praktički tu i dobro je da su neke  tvrtke u Istri žilave, 
vitalne, kao što je Cimos,  Adris  grupa, kao što su to naše turističke tvrtke, kao što su to 
mnoge  druge  tvrtke. 
 Meñutim, gospodine Roce, vi znate da Istra nema makro ekonomske parametre  
kojima može upravljati, s njima upravlja država. Vi znate da  ekonomsku politiku u ovoj državi 
vode Ministarstva, vi znate da smo mi u  super centraliziranoj državi. I ono što Istarska 
županija može  učiniti učila je  svaki puta kao niti jedna županija  do sada u ovoj zemlji.  
 Što se tiče lokalnih  vlasti, neću  reći  da možda negdje nema nekog problema. 
Meñutim, ne postoji u državi  grad, kao što postoji u Istri,  koji u roku od mjesec dana može 
izdati i izdaje  sve neophodne papire i dozvole koje  su  neophodne za izgraditi neki objekt. A 
nesposobna  država predala nam je te lokacijske i grañevinske  dozvole i sve ostale papire, 
kao što znate prije nekoliko godina, natovarila nam ih je, danas to rješavamo tako brzo kao 
nigdje drugdje u Hrvatskoj. 
 Medijski najeksploatiraniji  slučaj je slučaj izgradnje golf igrališta u Ližnjanu. Gospodin 
Ladić slavi  11. jubilarnu  neuspješnu godinu izgradnje golf igrališta u  Ližnjanu, a svi su za. 
Fali još  jedan dokument, barem prema onome što je gospodin Ladić rekao, a on  će vam 
sam potvrditi da što se tiče odluka  Općine Ližnjan ili odluka Istarske  županije, nije nikada 
čekao gotovo  niti sekunde više od onoga što je zakonski rok propisao. Meñutim, imamo  
činjenicu  da od nemila do nedraga, od  Hrvatski šuma do Hrvatskih  voda, od  Ministarstva 
turizma do Ministarstva graditeljstva, od  Državnog odvjetništva do Vlade Republike 
Hrvatske, lutaju dokumenti, ne ispunjavaju se ti dokumenti. Ja imam hrpu tih dokumenata.. 
Oko samo jednog slučaj koji u Istru može odmah  dovesti120, 150.000,000,00 euro ulaganja. 
To je jedan od onih klasičnih momenata gdje držana administracija i državna  birokracija  
totalno je zatajila, neovisno o silini mojih  dopisa, telefonskih  poziva, razgovora  koji su bili i 
kada je premijerka bila  nedavno u Istri itd., itd.     
 Prema tome  dijelimo istu zabrinutost, ali  izgleda da ne primjećujemo istu 
odgovornost, gospodine Roce.  
 Makroekonomsku politiku u ovoj zemlji vodi Vlada RH. Sa nekih malo više od  
200.000.000,00 kuna našeg proračuna u odnosu na  108 i nešto milijardi proračuna  države, 
mislim da je jasno tko može, a tko ne može utjecati  na neku  politiku, naročito  
makroekonomsku. A  s druge strane operativne probleme s kojima se susreću neki 
gospodarstvenici u Istri, kada govorimo o  državnoj birokraciji Ladić je najeklatantniji primjer, 
mogao bih ih nabrajati još. 

Meñutim, nadam se i time završavam, da će naš zajednički projekt, kojeg  su već 3 
Vlade RH poduprijele, a istarski je projekt poznat kao Brijuni rivijera, nadam se da će on 
krenuti i ići i uspjeti donijeti  već narednih godina nova zapošljavanja, iako ništa  drugo, na  
početku zapošljavanja  naše grañevne infrastrukture, tvrtki koje se bave  grañevinarstvom, 
koje će na jesen i ove zime vjerojatno imati ozbiljnih problema, jer je pitanje što  će se 
ozbiljnijega, osim Istarskog ipsilona, graditi u Istri.  
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DINO KOZLEVAC:  
 
 Zahvaljujem gospodinu Županu. 
 Gospodine Roce, imate pravo izraziti mišljenje, pravo na dopunsko pitanje. 
 
MARINO ROCE : 
 
 U većem dijelu se slažem sa Županom, ali sam napomenuo  da lokalna uprava može 
više, ne govorim napamet, jer ima dosta investitora koji se obraćaju i  žale. Ja ću  samo 
jedan primjer  spomenuti  da mi već dugi niz godina, možda sam to  već i rekao,  u Raši, koja 
mislim da ima  najveću  perspektivu po infrastrukturi, još i dandanas nemaju prostorni plan i 
plan raspolaganja  poljoprivrednim zemljištem. I u drugim lokalnim  upravama ima negdje  
poteškoća, nekada se možda previše subjektivno skupi, pa kada se nekome neki projekt  ne 
dopada onda investitori  ne mogu  to realizirati, a neki se realiziraju.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem.  
 Gospodine Župane imate  pravo na dvije minute dopunskog odgovora.   
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Ja se slažem s vama  da nije dobro  da Raša nema još prostorni plan, ali   moram 
vam reći da to  nije prepreka  za bilo koje ulaganje. Prema tome ako postoji partneri koji  želi 
uložiti u  nešto neka mi  se slobodno obrati, siguran sam da  se mogu  naći mehanizmi za 
bilo koju vrst realizacije ulaganja. Dakle, ne donošenja  prostornog plana, potvrñujem da nije  
dobro, nije prepreka za bilo kakvo ulaganje i za bilo kakvu  realizaciju nekakvog projekta, 
kamo li za otvaranje novih  radnih mjesta. Prema tome to nije put.  
 A što  se  poljoprivrednog zemljišta tiče, ako  baš  želite znati, ova  država je toliko 
nesposobna bila, kada je  trebalo odlučivati oko poljoprivrednog zemljišta, da su neki naši 
zahtjevi godinama stajali u Ministarstvu poljoprivrede. I onda mi nedavno doñe gospodin 
Kraljevički, kojeg moram reći zaista cijenim i počinje prozivati lokalnu samoupravu, a 
natječaji koji su ovdje odrañeni na području Istrte godinama, ne jednu, ne dvije, ne tri, pet i 
više godina stoje u  ladicama Ministarstva poljoprivrede. To su realnosti. Mogu vam nabrojiti i 
općine ako  želite. To su realnosti i to  treba promijeniti. Kada sam sjedio u Vladi rekao sam 
da je Zakon o poljoprivrednom zemljištu kako je koncipiran neprovediv. Nažalost, imao sam 
pravo. U ovih zadnjih  10  godina pogledajte koliko se zemljišta uspjelo prodati ili dati u zakup 
ili u  najam u  Republici Hrvatskoj. To je u odnosu na ono što imamo u ovoj  zemlji zaista 
iznimno malo.. 
 Prema tome  ne bježimo od  činjenice da u nekim općinama i gradovima ima 
problema i tog karaktera, meñutim, 90 %  bruke i problema  leži u tome da se ne rješavaju 
predmeti koji laže u Ministarstvu poljoprivrede i zato naši seljaci ne mogu doći do zemlje. Ako 
to bude bilo provedljivo kako bi trebalo biti onda se može dogoditi da će se napokon ta 
istarska zemlja podijeliti  istarskim seljacima.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Sada je na redu  Klub  vijećnika IDS-HNS. 
 Riječ ima  Marin  Grgeta.  
 
MARIN GRGETA : 
 
 Poštovani gospodine predsjedniče, gospodine Župane sa suradnicima, kolegice i 
kolege vijećnici, dobar dan svima, buona  sera a tutti ! 
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 Ja imam dva pitanja. 
 Za promjenu  ću pokušati ostati u svojim vremenskim okvirima na radost našeg 

predsjednika ( Dina Kozlevca). 
 Prvo, vrlo  važno pitanje, se  odnosi na Zakon o turističkom zemljištu.  Doživjeli smo i   
to čudo da je taj Zakon nakon gotovo  20 godina, kakav je da je, donesen, što me uvjerili u 
mojoj  nadi  da u slijedećih dvadesetak godina i Pulska Istra može zaigrati u ligi prvaka na 
San Siru ili na Santiagu Bernabeu, jer mislim da je  perspektiva bila  slična  s obzirom na 
teške pokušaje. O ovom Zakonu bi se moglo puno  više govoriti od onoga što mogu reći u te 
dvije minute. Reći  ću samo dvije jako kratke primjedbe. 
 Prvo, da s  dokazalo još jednom da u ovoj zemlji postoji jako mala  vjera i povjerenje 
u lokalnu samoupravu i da je došlo do svojevrsne nacionalizacije budući da je najvrednije 
zemljište postalo državno, što je po meni greška . 
 I  druga  stvar, iako i unatoč svim najavama, izgubljena je još jedna sezona i  naplata 
značajnih  sredstava koja bi u ova krizna vremena jako dobro  došla.  
 Ono što  želim pitati i što  želim apelirati na  gospodina Žuna odnosi se na najsvježije 
istupe i medijske najave koje govore da čak i  poprilično skromna cijena od  7,00 kuna ili  1 € 
cirka po m2 je  neprihvatljiva po izravnoj izjavi ljudi iz turističkog  sektora i pretpostavljam da 
su pritisci  jaki da se ta cijena dodatno smanji. Želim pitati gospodina Župana da li on ima 
saznanja o tome kakva bi  cijena mogla  biti i kakve su  najave. 
 I drugo apeliram na to da se stvarno kao i sve jedinice lokalne i regionalne 
samouprave, koje će imati direktnog  interesa od tih prihoda, ujedinimo i da pokušamo se 
legitimno suprotstaviti  tom lobiju štiteći javne interese koji su u biti naš posao.  
 Drugo potpitanje koje se odnosi na turističko zemljište jesu isto tako neke indirektne 
medijske najave da bi zemljište na kojem su se  uknjižile općine i gradovi, a koje je nekad 
bilo zemljište knjiženo kao društveno vlasništvo s pravom korištenja bivših općina, isto tako 
na neki način bilo nacionalizirano. Ja  želim s ovog mjesta umiriti javnost iz svoje skromne 
pozicije i reći da to u Zakonu o turističkom zemljištu ne piše i da je to jasno, ali  da je  u ovoj 
državi sve moguće i da se možda nešto kuha. Nadam se da ne, a možda  isto  Župan može 
podijeliti s nama svoje mišljenje.  
 Drugo potpitanje  se isto tako odnosi  na turistički  sektor. Nešto ga je već načeo u 
prethodnom odgovoru gospodin Župan, a to je pitanje Brijuni rivijere, najvećeg projekta, 
vjerojatno, koji se sprema u Istri posljednjih godina. Bili smo svjedoci Porečkog dogovora 
izmeñu Župana i predsjednice Vlade RH nedavno, a isto tako svjedoci smo i jednog 
općenitog zaključka  koji je donijela Vlada RH i da taj Zaključak, ako ništa  drugo, ponovno 
aktualizira  tu problematiku, pa bih želio pitati gospodina Župana: da li  nas može malo  više 
prosvijetiti vezano za to pitanje i  da li postoje možda neke konkretne faze, operacije, 
podprojekti i koja je otprilike  njihova očekivana  dinamika.  
 Evo, toliko. Zahvaljujem. 
 
DINO  KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem gospodine Grgeta što ste imali obzira prema meni. Mogu vas izvijestiti da 
ste manje  od prošlog puta govorili, ali ipak ste još uvijek u debelom crvenom bili.  

(Glas : Napredak!). 
 Da, napredak je očit! 
Izvolite gospodine Župane, imate riječ,  
 

IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
Poštovane kolegice i kolege ! 
Mislim da se takozvani Zakon o turističkom zemljištu  ipak malo drukčije zove, koji 

tretira tu materiju, jedan dobar korak naprijed. Ima onih koji su mislili  da mogu dobiti sve za 
ništa, ima ih, ali  nakon  već niza  godina takvog jednog pokušaja danas je ipak postavljen 
jedan pravni okvir koji  će, vjerujem, kroz praksu stvoriti niz dobrih  situacija, koje  će 
omogućiti da jedinice lokalne samouprave, pa i država,  doñu do onih sredstava do kojih  



 12 

trebaju doći, jer privatni sektor je došao  i uživao zadnjih  20 godina turističko zemljište bez 
plaćanja ičega, niti kune. I to nije pravedno, jer s druge  strane mi kao javni sektor imamo 
obveze pomagati privatni sektor i oni to stalno  traže od nas i sa pravom traže, ali ukidaju 
nam one mehanizme koji bi nama itekako dobro došli, a to je zemljište na kojemu oni ubiru  
ogroman profit ili ako ne profit barem ogromne prihode. Govorim na primjer o 
autokampovima. 

Meñutim, neću  se upuštati u procjenu  cijene u ovom  trenutku, pustite da to bude 
predmet razgovora više nas, ne samo jedne osobe. Ja, naravno, imamo svoje stavove o 
tome, ali mislim da je dobro da o tome  razgovaramo sa privatnim sektorom kao partnerima, 
da zajednički procijenimo, oni imaju neke svoje ideje, Vlada ima neke svoje ideje, mi imamo 
neke svoje ideje, i vjerujem da možemo konsenzusom doći do toga što bi mogli, na primjer, 
kako ja  to zamišljam, u  prvih  5 godina biti  vrijednost ili cijena korištenja  zemljišta u 
autokampovima i zemljišta oko  hotela i turističkih naselja.  

Dakle, ovo je korak  naprijed. Mislim da problem koji postoji, a to je pitanje  stvaranja 
suvlasničke zajednice u autokampovima i zakonsko rješenje za mene nije idealno. Meñutim, 
ovo je ostvarivo što je u Zakonu. Ja bih bio sklon i tome da zakonsko rješenje bude slično 
onome kao što je oko hotela i turističkih  naselja, da ono što je zaista privatizirano i što je 
privatna tvrtka platila,  bude zaista i ostane  njeno i ne unosi u suvlasničku  zajednicom sa 
državom ili sa  drugim  privatnicima u  auto kampovima. Mislim da bi  bilo  bolje rješenje ono 
kao što je vezano uz hotele i turistička  naselja, meñutim, država se odlučila za taj model i 
probajmo ga  vidjeti da li ga možemo realizirati. Mislim da je on dosta kompliciran, ali s druge  
strane  vrijeme je da naplatimo novac koji leži u obliku zemljišta, a koriste ga besplatno 
privatne tvrtke.   

 Konkurentnost njihova na što se žale opast će im itd., ne stoji. U  Španjolskoj, 
Francuskoj, Italiji, sumnjam da netko od privatnih tvrtki koristi zemljište, a da nije platilo ništa, 
da je nula € ili  nula kuna  uživanja tog zemljišta, za razliku od nekih država gdje čak  država 
pomaže i sufinancira. Treba i to  reći. To su nam konkurentske  države, na primjer Turska, 
ali, to je ipak neka  druga priča. Mi imao našu priču još od vremena socijalističke Jugoslavije, 
i ja sam sklon tome da na takav način rješavamo, kao što je ovaj Zakon počeo rješavati, 
napokon  taj problem. 

S druge strane, kada govorite o Brijuni  rivijera, mene takoñer raduje korak naprijed 
koji smo napravili u Poreču. Konkretno dogovoreno je da u narednih  mjesec  dana 
pokušamo  utanačiti tekst sporazuma. Nacrt tog  teksta  već postoji i on će doći na ovu  
Županijsku  skupštinu  bude li  utanačen  izmeñu Vlade RH, Županije i  zainteresiranih 
jedinica lokalne samouprave, Grada Vodnjana, Grada Pule i Općine  Fažana. Vlada RH i  
Istarska županija trebali bi  u narednih mjesec, možda mjesec i pol dana, da si uzmemo još 
malo vremena,  uskladiti  tekst jednog vrlo ozbiljnog  Sporazuma. koji govori upravo o  
realizaciji projekta. Usvojimo li taj  Sporazum na Županijskoj skupštini  i autorizirate li me za 
njegov potpis, kao što bi to trebali učiniti  i u Vodnjanu, Puli i  Fažani, Vlada RH će zajedno 
sa nama nakon što DORH  potvrdi  tekst ovog Sporazuma potpisati taj Sporazum  i on će 
nam omogućiti da negdje najkasnije do kraja ove godine objavimo  meñunarodni natječaj za 
najmanje  3 lokacije, Pinetu, Hidrobazu, Katerina-Monumenti, moguće i za  Muzil, ali  
vjerojatno  ćemo za Muzil  sačekati donošenje  Prostornog plana  Grada Pule, koji bi se 
trebao dogoditi  upravo negdje početkom  iduće godine U tom kontekstu operativnost 
projekta  Brijuni rivijera postaje  sada zaista vidljiva, dinamičnost je tu, očekujemo da će na 
meñunarodnom  natječaju  sudjelovati kuće koje će biti sposobne, autorizirane, imati ime, za 
realizaciju  onoga što  će ponuditi.  

Evo, ja se nadam da ste zadovoljni za sada s odgovorom.  
 
DINO KOZLEVAC :  

 
Hvala lijepa. 
Gospodine Grgeta izvolite, imate riječ  
/M.Grgeta : Zadovoljan odgovorom/.  
Hvala lijepa. Zahvaljujem.  
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Na redu je Klub  Nezavisnih vijećnika.  
Riječ ima potpredsjednik Skupštine Istarske  županije, gospodine Vlado Ivetić.  
 

VLADO IVETIĆ : 
 
Poštovani gospodine predsjedniče, gospodine Župane  sa suradnicima, kolegice i 

kolege vijećnici.  
Eto, nakon  male pauze mi smo se vratili u vijećničke klupe.  
Žao nam je što je do  toga došlo ( da nismo neko vrijeme sudjelovali na sjednicama  

Županijske  skupštine) , meñutim, prije nego postavim pitanje samo bih htio par natuknica  
reći, prošlo je vjerojatno već dva mjeseca da nismo bili na sjednicama Županijske skupštine..  

Gospodine Župane, vi  ste nas  nazvali  s nekim riječima koje su nas pomalo  i 
uvrijedile, meñutim, ljudski je  pogriješiti  i ljudski je oprostiti. Mi vam opraštamo, jer ja  sam 
siguran da vi niste tako mislio. Vi  ste to  rekli u ono momentu, ali siguran sam da niste tako 
mislio i vjerujem da ćemo mi ubuduće  surañivati kako treba.  

Kada sam pročitao  skraćeni zapisnik sa posljednje sjednice posebno me je  jedna 
riječ  uvrijedila. Vi  ste nazvali našu udrugu takozvanom. Mislim da to nije dobro. Udruga ima 
svoje ime, registrirana je po zakonima  Republike Hrvatske. Zna se točno kako se zove. No, 
pustimo  sada to. Samo sam to htio reći  da mi bude lakše. 

Htio sam  reći još jednu  stvar. 
U petak sam pročitao u «Glasu Istre» , što je gospodin Župan već rekao za «Uljanik», 

a isto tako vezano za Srednju  školu u Rovinju, to je bilo moje takozvano političko pitanje. 
Sretan sam stvarno što je to pri kraju i što će kroz dogledno vrijeme konačno škola biti 
završena i svi učenici ići u školu  u istoj smjeni. 

Moje prvo pitanje  koje danas upućujem gospodinu  Županu je vezano za   Mirnu 
Rovinju, tvornicu sa dugogodišnjom tradicijom. Znamo da Mirna Rovinj ima  duže vremena 
račun u blokadi,  da radnici ne rade.  

Gospodine Župane, s obzirom na vaš položaj Župana, da li možete na neki  način 
pomoći, odnosno imate li saznanja o tvornici da se može izbjeći stečaj, odnosno da li 
tvornica Mirna Rovinj ima  budućnost..  

Drugo pitanje upućujem gospodinu predsjedniku  Županijske skupštine Istarske 
županije. 

U Proračuna Županijske skupštine Istarske županije predvidjeli smo 100.000,00 kuna 
za  emisije na NIT-u za  sve klubove vijećnika. Mislim da do sada nismo ništa po tome 
poduzeli, pa nas iz Kluba nezavisnih vijećnika interesira  da li  se nešto  razmišlja o tome, 
odnosno kada će se to početi  realizirati, jer do konca godine  je još  nepunih  5 mjeseci, pa 
bi bilo dobro da se krene s realizacijom  tog  dogovora. 

Hvala vam lijepa.       
 
DINO KOZLEVAC :  
 
 Hvala vama. 
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ. 
 Ja ću odgovoriti na drug pitanje 
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Poštovani gospodine Ivetiću, molim vas, nemojte mi ništa praštati!  
 Ja vas doživljavam kao čovjeka koji ima gotovo utjelovljenje, ne znam koga, da biste 
mi vi nešto praštali. Sve ono što sam rekao, rekao  sam odgovorno i iza svake svoje riječi 
stojim. 20 godina sam u politici i iza svega onoga što sam izgovorio stojim. I  stojim i iza 
onoga što sam rekao vama. Vi ste zloupotrijebili ovu točku dnevnog  reda – Pitanja vijećnika, 
prijedlozi i informacije, to nije fer od vas, ne poštujete na taj  način dogovorenu  proceduru i 
demokraciju u ovoj  Županijskoj  skupštini  i zato vam želim odgovoriti, nemojte mi ništa 
praštati, sve sam rekao pri svijesti, duboko uvažavajući  vaše birače, koje ste sigurno 
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razočarali odlaskom iz ove  Županijske  skupštine i ne imajući hrabrosti  boriti se  za ovom  
županijskom govornicom. Prema tome nemojte mi ništa praštati, nego dapače, nastavite  
svoju političku  borbu kao što najbolje znate.  
 Što  tiče Mirne iz Rovinja, želim posebno istaknuti da sam  razgovarao sa sindikatima 
Mirne, da sam razgovarao  sa nekim partnerima s kojima  Mirna zajednički radi. Svojedobno 
sam razgovarao i sa  donedavnom predsjednicom Uprave Mirne, gospoñom Zaletović. Ja 
nisam od onih ljudi koji  će  sijati lažni optimizam i kupovati vrijeme. Situacija je loša, nije 
dobra, ne osjećam od vlasnika  velikih  želja i ambicija  za daljnjim ulaganjima i  daljnjim 
radom te tvornice, barem ne na onaj način  na koji je ona radila  ranijih godina. 
 Pokušao sam isto tako  naći i takozvane strateške partnere za Mirnu i  razgovarao 
sam, ne samo s jednom osobom i jednom kompanijom. Meñutim, postojeći vlasnici izgleda 
nisu zainteresirani za  strateške  partnere i u tom  kolu zavrzlame nije lako naći izlaz. I to je 
nešto što je jedan od naših  trenutno  ekonomskih  najvećih problema. I to može prerasti, ako 
već nije, u  slučaj Mirne za  razliku, naravno, od onoga što ste htjeli postići stvaranjem  
slučaja Uljanika, ali niste uspjeli. Da vam ne bih to slučajno zaboravio odgovoriti kada ste ga 
već vi spomenuli.  

U  tom kontekstu ja imam sužene mogućnosti djelovanja, jer radi se  o privatnoj firmi, 
radi  se o vlasnicima koji mogu samostalno odlučivati o toj firmi, jer  je njihova. Ono što 
jedino mogu  napraviti je da razgovaram sa, i  razgovarao  sam  i razgovarati  ću  sa 
sindikatima, u obrani  radničkih prava i svega onoga što se na taj način može postići. A 
pokušat ćemo, vidjet ćemo, da li bi možda neki  drugi koji su zainteresirani za  Mirnu  htjeli  
nastaviti poslovanje Mirne, jer proizvodni  brand koji je Mirna stvorila  na europskom  tržištu 
je već sada velike  vrijednosti i visoko kvalitetni proizvodi  koji su izlazili iz Mirne i ono što je 
ona na hrvatskom, ali  ne samo  hrvatskom  tržištu, je zaista visoke vrijednosti. 

S moje strane mogu  čvrsto obećati da ću učiniti  sve da Mirna opstane i da ću  činiti 
sve da se proizvodnja  nastavi i da  ćemo  tražiti rješenja i partnere i  sa postojećim 
vlasnicima i sa moguće novim partnerima koji bi mogli  biti zainteresirani  za ulaganje u 
Mirnu.         
  
DINO KOZLEVAC:  
 
 Zahvaljujem. 
 Dozvolite mi da ja odgovorim na vaše  drugo pitanje. 
 Točno, planirali smo, dogovorili  smo se i taj  ćemo plan i realizirati, ali  složit ćete se 
sa mnom, pošto  ste  planirano, neplanirano, jedno vrijeme odmarali, mislim da ne bi bilo 
korektno  da ostali klubovi vijećnika koriste taj dogovor i koriste tu situaciju dok vas nema u 
Skupštini  da se  realizira stvarno navedena odluka. Misli da su sada stečeni uvjeti, pošto  su 
se stekli uvjeti da vi sudjelujete u radu  Skupštine, da  navedenu  našu zajedničku odluku, 
koju smo dogovorili na Klubovima  vijećnika,  i počinjemo  realizirati.  

Kolega Ivetiću imate pravo  na riječ.  
 

VLADO IVETIĆ : 
 
Gospodine Župane, zahvaljujem na odgovoru za Mirnu Rovinj. Mislim da je odgovor  

od srca rečen i ono što ste i  mislio.  
Samo da  razjasnim ono što  sam prije rekao, da ponovim još jedanput. Mislim i iza 

toga  stojim, da nije primjereno, ja neću ponavljati  te dvije  riječi koje ste rekao, vi ih dobro 
znate, ono  reći iza  nas kada smo izašli iz  Vijećnice. Mi tako i tako  ćemo oprostiti, ali u  
Skupštini od nas nećete takve riječi  čuti od nikog.  

Hvala. 
 

DINO KOZLEVAC : 
 
 Gospodine  Župane, imate li potrebu uzeti  riječ ? 
 Ne. Niti ja. U redu. 
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 Na redu je Kub vijećnika IDS-HNS. 
 Riječ ima vijećnik  Tedi  Chiavalon.  
 
TEDI CHIAVALON :  
 

Predsjedniče Županijske skupštine, kolegice i kolege vijećnici, Župane sa 
suradnicima.  

Moje pitanje isto tako upućujem Županu, a odnosi  se na jednu temu koja je  ponovno 
otvorena nakon nekoliko  godina šutnje, odnosno zataškavanja ili  radnja ispod žita mimo 
javnosti. Sada je  opet izašla kao tema, a radi  se o ponovnom pokretanju  priče oko gradnji 
TE  Plomin 3,  trećeg bloka Plomina, na ugljen.  
 Poznato je da je stav ove  Županijske skupštine,  da je stav velike većine grañana 
Istre da ide u tom smjeru da se treći bok ne gradi na ugljen, da se izvidi situacija oko 
mogućeg prebacivanja na  drugi energent, ako je potrebno uopće graditi elektranu, to je plin. 
 Čudi me da  je u ovom trenutku HEP opet mimo ove  Županijske skupštine, mimo 
institucija ove Županije, mimo  grañana Istarske županije, pokreće nešto  što se tiče nas, 
naših obitelji, našeg zdravlja, našeg budućeg življenja u Istarskoj  županiji. I zato molim  
Župana  da nama kao  vijećnicima da informaciju  da li ima  dodatnih informacija, više 
informacija od onoga što je bilo samo onako  bahato  izrečeno prije nekih  dva tjedna od  
čelnika HEP-a.  
 Hvala lijepa.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ.  
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Želim jasno potvrditi da nitko od  strane HEP-a nije kontaktirao Istarsku  županiju, 
Ured župana. Siguran sam i vas vijećnice i vijećnike. Da je HEP na taj način ponovno  
pokazao da  želi biti država u državi nema nikakve dileme.  Zaista kao što vidite  doñu u 
Rijeku i onda u Rijeci  najave izgradnju  Plomina 3 na  ugljen. Koliko tu ima nekorektnosti ne 
treba posebno spominjati. 

Htio bih takoñer reći da ni za  vrijeme boravka  predsjednice  Vlade, gospoñe  
Jadranske Kosor u Poreču, nije bilo  razgovora i nitko nije otvorio  tu  temu  razgovora oko 
izgradnje  Plomina 3. 

Ono što mi želimo je otvoreni razgovor o energetskoj politici u Hrvatskoj, ravnomjernu 
potrošnju  koju imamo, ali  i ravnomjernu proizvodnju  električne energije, jer u Zapadnom 
dijelu Hrvatske, čitava Istra i Rijeka, proizvodi se  više od  25 % energije, a na primjer u 
Slavoniji proizvodi se 1 % ukupne energije u Hrvatskoj. Prema tome ravnomjernost potrošnje 
i proizvodnje ne postoji u ovoj zemlji. I mi smo zato da se na takav način najprije  razriješi, ne 
baš jako dobra  energetska situacija u  državi, to  trebamo reći, ali  ne možemo biti mi ti koji  
će biti vječno na neki način, neću  reći  šikanirani, ali gotovo zbog situacije da imamo  
atraktivan pristup uz more za ugljen, da imamo atraktivan pristup za plin i sve ono što znamo 
da Plomin kao lokacija nosi, želimo da se najprije ravnomjerno proizvodna  energije  
rasporedi u ovoj zemlji i da poslije  toga  razgovaramo  o tome što  ćemo sa Plominom i kako  
sa Plominom. 

 Nedvojbeno je  sigurno da je neophodna  energija i sigurno  je da će biti  neophodna  
energija i sve više u Istri, jer će  sve više biti ulaganja, neovisno o trenutnoj recesiji , bit će 
izgradnja novih kapaciteta turističkih, industrijskih itd. I sigurno  će potrošnja po broju 
stanovnika  rasti, kao što je trend rasta svake godine. I sigurno je da  će nama trebati novih 
energetskih kapaciteta, a u tom kontekstu  skloni  smo da prve  energetske kapacitete 
gradimo iz obnovljivih izvora  energije, i to prije svega sunčane energije, ne  vjetroelektrana, 
nego prvenstveno sunčane energije. Želimo  da HEP iskoristi te mogućnosti koje  postoje  u 
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Istri i drugdje u Hrvatskoj, ali kada govorimo o Istri, da se to iskoristi najprije u Istri, da 
počnemo  s izgradnjom solarnih  elektrana u Istri i da najprije  krenemo s tom  energijom i da  
onda vidimo za pet, deset godina, kakav će razvoj  tehnologija biti i onda će se moći otvoriti  
razgovor oko, ne izgradnje Plomin 3, što  je treća važna poruka, nego   zamjenske elektrane 
za Plomin  1, koja zaista treba ići već jednom u ropotarnicu povijesti, što bi  rekli i  trebalo  bi 
je zatvoriti čim prije. Dakle, imamo nekoliko koraka  koje moramo učiniti u meñuvremenu.                                                                                                                                                                  
  I zadnja, ne manje  važna stvar. 

 Nije nam sve jedno koji će biti investitor i ulagač. Imamo ambiciju Adris grupe iz 
Rovinja, koja je  najavila, čitao sam u nekim časopisima, ulazak u područje proizvodnje  
energije. Mi to podržavamo, želimo da   pomognemo  Adrisu u širenju  toga  biznisa i na  
energetiku, jer znamo  da  duhan vjerojatno nije vječan, naročito ne u ovim meñunarodnim 
odnosima, meñunarodnim uvjetima i  želimo pomoći Adrisu  u  širenju na područje 
prehrambene industrije i na područje  energetike. I zato očekujemo  da će i Vlada u tom 
kontekstu  pozitivno  reagirati.  Ja sam liberal po opredjeljenju i ne gledam kapital koje je 
boje i nacije. RW-e je jedna Njemačka  sjajna jaka kompanija, meñutim, zato sam da 
prvenstveno , ako to može tako biti, u konkurentskih uvjetima  Hrvatske, a naročito istarske 
kompanije dobiju poslove  koji  su bitni za  njihov opstanak ili  njihovo širenje.. 
 To su parametri i paketi za daljnji  razgovor  sa HEP-om, odnosno  sa Vladom RH. 
HEP kada se oglasi dobit  će od nas mogućnost razgovora sa nama, sa mnom i sa timom 
koji je u  županiji, i spremni smo za taj  razgovor, ali  parametri razgovora su  ovo što sam 
praktički sada iznio. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem.  
 Da li imame potrebu nešto  reći ? 
 Nema.  
 Na redu  je sada Klub vijećnika  HSU -HSLS-a,  
 Riječ ima  vijećnica  Evelina  Biasiol – Brkljačić.  
 
EVELIA  BIASIOL – BKLJA ČIĆ :    
 
 Buon giorno. 
 Saluto il presidente della  Regione, i vicepresidenti, tutti i consiglieri, il presidente  
della'Assemblea. 
 La mia  interpellanza  era gia preparata anche la volta scorsa ma  non  sono riuscita 
entrare nel corpo dell'interpellanza  riguardante l'autotrada o vero la  nostra strada  
scorimento dell'auto, perche veramente l'austostrada  e soltanto da Pola  fino  a Canfanaro  
e il pagamento  pedaggio  del tunel e  del ponte sul Quieto che facendo  4 calcoli  copre piu'  
del neccessario dei  costi operativi annuali sostenuti della societa BINA – ISTRA. 
  Questo e' materia  di  concessione ,  non si puo assolutamete  computare, perro'  i 
cambiamenti  legali  normativi riguardanti  le persone invalide le hano penalizate 
ulteriormente per quanto  riguarda il pagamento del pedaggio. Si  chiede a questa 
Assemblea  a chi  ne puo   far linterpellanza  allo  Zupano, il presidente della  Regione, di 
apoggiare nella loro  interpellanza  presso il  concezonario per la  realizzazione dei diriti delle 
persone invalide per ampiare anche i loro diriti abbiano almeno i diriti che avevano prima, 
sopratuto  riguardante i non vedenti che hanno  dirito l' acompagnatore, ma  nell'oro   stesso 
acompagnatore non ci sono esonerati del pagamento  del pedaggio. Loro sono sapiamo 100 
per 100  invalidi  e quindi forsse si potrebbe appogiare le misure di  pagamanto pedaggio  
riguardanti utilmente al  pagamento  della  Giunta all'asicurazione sanitaria. Le misure sono 
validi per la sicurazione sanitaria   e qundi  si potrebbero anche alla BINA – ISTRA  sugerire 
di aplicare le  stesse misure.  
 Ringrazio.  
 
DINO  KOZLEVC : 
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 Grazie  signora  consigliera.  
 Gospodine Župane  izvolite, imate riječ. 
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Egregia  consigliera ! 
 Io non  potro' entrate in tutti i detagli  di  questa vostra domanda, ma  comunque 
quello  che  posso asicuravi e'  che  abbiamo  deto molto  chiaro alla BINA- ISTRA che tutte 
le condizioni  di pagamento  e tutto il resto del prezzo deve essere adeguato a quello  che  e' 
in tutta la  Croazia. Per cui  le strade in Croazia sono fate in concesione ma  come lo 
sapiamo  questa  concesione  fuori  dell'Istria praticamente  ce l'ano  le aziende statali,  per 
cui noi  abbiamo deto molto  chiaro  alla  BINA – ISTRA  che dopo realizato il  proggeto del,  
cosi deto  Ipsilon, vogliamo avere le stesse condizioni come anhe l'altre parte della  Croazia. 
Questo e' una  cosa che  non pu o essere altrimenti, se sarra'  neccessaria  una  bella  lotta 
politica  sono qvi a farla, perche di  no, anzi qui in questa Assemblea. Sicuramente certe 
robe  si  dovrano  cambiare  perche il prezzo del  tunel, il prezzo del ponte sulla Mirna e tutto 
questo dovra essere di nuovo  discussso  quando l'autostrada sara finita propio come si  
deve. Oggi  abbiamo l'autostrada veramente  Pola – Canfanaro, ma sapiamo tutti  che  entro 
la staggione turistica  dell'hanno prossimo  avremo  tuta questa parte dell'ovest dell'Istria da 
Umago  fino  a Pola  lautostrada e poi dopo si fa  questa autostrada verso  Pisino e poi piu  
avanti  verso  Monte Maggiore  e la cittadina  di Matugli. 
 La vostra domanda specifica sui  invalidi  permetetemi di  verificare i dai perche  non  
sono  a corente di  questo. Dopo la verifica mi mandero  una risposta o  ci vediamo  e 
beviamo un  cafe insieme. 
 Grazie.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Grazie  signor  presidente della  Regione. 
 Signora Evelina Biasiol – Brkljačić ha bisogno di intervenire ! 
  No, Grazie. 
 Sada je na redu Klub vijećnika  SDP-ZELENI. 
 Riječ ima   vijećnica  Maja Šarić.  
 
MAJA ŠARI Ć : 
 
 Još jednom  dobar večer svima.  
 Ja imam pitanje za gospodina Župana. 

Prije par dan imali  smo prilike vidjeti prometni kolaps u gradu Puli zbog  vremenskih 
neprilika i turističke sezone koja je u tijeku. 
 Mene zanima  kojom dinamikom će se  nastaviti izgradnja  kraka od Stancije  Peličeti 
do Pomera, koja bi  trebala rasteretiti  naše lokalne ceste.  
 Hvala lijepa.  
 
DINO  KOZLEVAC : 
 
 Hvala kolegice. 
 Izvolite gospodine Župane, imate riječ.  
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Moram konstatirati da nažalost imamo dosta prometnih čepova u Istri  tijekom 
turističke sezone, pa i vikendima na sjeveru Istre. Ovo je dobra tema koju  ste otvorila kada 
govorimo o pulskom području, meñutim, činjenica je da imamo ozbiljnih problema. Imali smo 



 18 

nedavno jednu kolonu, skoro  30 kilometara na izlasku  iz  Istre, na granici sa Slovenijom. I ja 
sam pokušao intervenirati i u Sloveniji, pokušao  sam intervenirati preko naše policije na 
slovensku policiju. Uskoro očekujem i susret sa ministrom  prometa RH, jer je, neovisno o 
tome, dozvolite mi, znam da za  grañane Bujištine je to veliki problem,  ali  i za sve turiste i 
za  čitavu turističku privredu Istre, kada se stvaraju kolone od 5, 10, 15, 20, pa i  30 
kilometara, od  granice do naplate na Mirni praktički je bila kolona. I najčešće je to problem, 
nećete vjerovati, pokušali smo to detektirati, u ona dva semafora u Kopru, koja uspiju  
zaštopati kompletnu  priču. Čak nije toliko  ni  granični prijelaz problem. 
 No, pitali  ste me za Pulu i vrijeme je da odgovorim na to pitanje. 
 Kao što znate nakon dugog razgovora prihvaćeno je da se izgradi jedna nova  cesta, 
koju gradi i gradit će BINA-ISTRA. To je  cesta od  Stancije Peličeti do Pomera, koja  će 
rasteretiti pulsku zaobilaznicu i koja  će rasteretiti  promet prema Medulinu i  pulski promet. 
Mi očekujemo da bi  ta cesta mogla  biti izgrañena do početka  iduće sezone. 
 Dozvolite mi  da budem malo oprezan, ipak, ali u svakom slučaju   cesta je praktički u 
izgradnji i e vjerujem u mogućnost da ti rokovi budu zaista, kao što imamo najavu, da bi to 
moglo biti  do početka iduće sezone, što  će svakako  u velikoj mjeri pomoći  grañanima 
Pule, ali naravno i grañanima Medulina  i svih onih koji tamo obitavaju.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Kolegice  Maja Šarić, imate li potrebu uzeti riječ ? 
 Nema.  
 Sada je na redu  Klub vijećnika  HDZ-HSS. 
 Nema prijavljenih. 
 Na redu je Klub vijećnika  IDS-HNS. 
 Riječ ima vijećnik  Silvio  Brunelli. 
 
SILVIO  BRUNELLI : 
 
 Spetabile presidente dell'Assemblea, spetabile presidente e vice presidenti della  
Regione istriana. 
 Io ho una domanda che e gia' stata posta del  consiglere Vlado Ivetić. Non ci  siamo  
messi d'acordo niente.  
 Ali ja bih  volio da ipak neke podatke ovdje iznesen.  
 Naslov moje   rasprave je : što se  dogaña sa Mirnom d.d.  Rovinj nakon 133 godine  
postojanja. 
 Mirna Rovinj kontinuirano radi već 133 godine. Do  1990. godine  bila je  najveća 
tvornica  ribljih konzervi u  Hrvatskoj sa udjelom od  48 % ukupne  hrvatske  proizvodnje, te 
sa udjelom od  8 % proizvodnje  ribljih  konzervi u cijeloj  Europi.  
 Mirna Rovinj  izvozila je  u  28 zemalja  svijeta, a pored proizvodnje  konzervi Mirna je 
prateći  svjetske trendove pustila u pogon  proizvodnju smrznute hrane. Ukupna godišnja 
proizvodnja prelazila je 10.000 tona proizvoda. Mirna je imala ribarsku  flotu od   29 velikih 
brodova. Zapošljavala je 1.500  stalno zaposlenih radnika. Imala je svoju transportnu i 
prodajnu mrežu.  

A što je danas Mirna ? 
Mirna zapošljava manje od 170 radnika i njima je plaća još uvijek u pitanju. 
Nema niti jedan brod, nema niti jedno teretno  transportno vozilo. Dugovanja prema 

dobavljačima su takva da su isti prestali isporučivati robu i sirovinu. Nemogućnost 
financiranja osnovnih materijala i  sirovina imaju  za posljedicu da ove godine proizvodnja 
nije radila preko 70  radnih dana. Najveća tragedija  u svemu tome je  da Mirna konstantno 
gubi  tržište i polako umire. Matična firma Mirne d.d. Rovinj je u blokadi od  1998. godine. 
Vlasnici do sada  za ovu proizvodnju nisu ništa učinili, a 2007. godine izgubljen je  izvozni  
broj prema Europi  i  time izgubljen i dio tržišta. 
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Najveći vjerovnik je država, koja s jedne strane drži u blokadi Mirnu, a s druge  strane 
je proglašava za industriju od strateškog  državnog interesa. U vrijeme krize i recesije, kada  
je svugdje prisutna retorika o potrebi za proizvodnjom i izvozom, Mirni se ne omogućava da  
kvalitetno pokrene proizvodnju za  koju još uvijek ima  uvjeta za  egzistenciju , bez  obzira  
na sav nemar vlasnika. 

Na kraju, kada je takva situacija, zaposlenici kažu da  oni i dalje  će se  boriti za 
opstanak, da imaju ciljeva za održavanje proizvodnje, tržišta, povećati  zaposlenost, jer ako 
se  pokrene proizvodnja mogu  za jednu smjenu povećati broj  radnih mjesta za  30, a ako bi 
se   vratila  druga  smjena, koja je bila uobičajena ranijih godina, bi se moglo zaposliti  još  
100  radnika.  

Na kraju želim pročelniku ili  Županu postaviti pitanje: za koga  gradimo  ribarsku 
infrastrukturu ako nećemo spasiti riboprerañivačku industriju i što će Županija poduzeti 
prema nadležnom ministarstvu kako bi se kvalitetno pokrenula  proizvodnja u Mirni, ne zbog  
vlasnika  Mirne, za koje niti ne znamo tko su, već zbog  radnika, ribara i dugotrajne tradicije, 
koja je  najveća vrijednost u  toj djelatnosti. 
 Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC :  
 
 Zahvaljujem.  
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ.  
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 U osnovi ja sam odgovor dao već  ranije, ali  ću neke stvari pojasniti još ili dodati. 
Potvrñujem još jednom da sam razgovarao sa svim stranama kako sa Sindikatom 
zaposlenika, sa  predsjednicom Uprave do nedavno. Čujem da je promijenjena, da je sada 
jedna nova osoba od neki dan. Svojedobno sam razgovarao i sa  predstavnicima  vlasnika,  
barem su  se tako predstavili. Razgovarao  sam i sa potencijalnim ulagačima koji su spremni 
otkupiti većinski udio u tvrtki. 
 Moram reći da u ovom slučaju  Ministarstvo je nemoćno, kao što smo i mi u  Županiji, 
pa i kao što je Grad Rovinj. Ja sam sa Gradonačelnikom  Rovinja, gospodinom Sponzom, u 
stalnom kontaktu, i neću  reći svaki puta, jer to nije istina, ali vrlo  često  razgovaramo o 
problemu Mirne, pa  na kraju krajeva  i Valerio Drandić, koji je  u  najvećem timu  županije, 
sastao  se nekoliko puta  sa radnicima i predsjednicima Sindikata, upravo u dogovoru sa 
mnom, da  budemo u toku sa svime  što se dešava. I definitivno, dobro ste to  rekli, najveći 
problem je ustvari u  ovom slučaju činjenica da je Mirna  privatno vlasništvo i da je praktički 
nemoguće  utjecati na privatnika, na vlasnika da nešto učini  ako on to ne  želi ili možda ako  
to i ne zna. Možda ne zna. Ali,  nama se čini da ovdje za razliku od mogućnosti  da  se zaista 
krene s nekim partnerom u  proizvodnju i pokrene ponovno kvalitetna proizvodnja, da ovdje 
ima više  spekulacija  toga  vlasnika nego  drugo.  

I to je ono što je najopasnije u svemu tome. Ja mogu potvrditi  da ću i dalje itekako se 
zauzimati za  to da  Mirna opstane, jer nam je iznimno  bitna , ne samo zbog ribarske 
infrastrukture koju gradimo, već uopće da za  zadržavanje jednog kvalitetnog  imena, jedne 
kvalitetne industrije. Istra bez kvalitetne industrije ne može biti razvijena, jaka regija, moramo 
imati kvalitetnu industriju, a Mirna sigurno je jedna od tih koja može biti kvalitetna industrija i  
zahvaljujući prvorazrednoj sirovini koju imamo u našem moru, ali i zahvaljujući znanju naših 
radnica  i radnika koji rade u  Mirni.  
 S moje  strane u ovom trenutku samo to obećanje. Više od toga ne mogu učiniti, nije 
u mojoj moći, ali ono što je zaista pokušat ćemo, ne samo solidarizirati se sa zaposlenicima, 
natjerati i vlasnike da zaista učine nešto za spas Mirne.    
 
DINO  KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem.  
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 Imate li potrebu  uzeti  riječ ? 
 Nema.  
 Na redu je Klub  Nezavisnih vijećnika. 
 Nitko se  nije prijavio za  riječ.  
 Dalje je na redu Klub  vijećnika  IDS-HNS. 
 Najavljujem da je to zadnje pitanje.  
 He javlja se nitko.  
 Na redu je   Klub vijećnika  HSU - HSLS.  
 Riječ ima  Zdenko Zdenko Pliško, zadnje pitanje.  
 
ZDENKO PLIŠKO : 
 
 Gospodine predsjedniče, Župane sa suradnicima, kolegice i kolege ! 
 Moja pitanja su dosta kratka, a djelomično su već  neke kolege postavili, pa je i Župan 
dao djelomične odgovore na neka pitanja.  
 Ja ću samo postaviti malo drukčije pitanje, konkretno ono što je gospodin Marin 
Grgeta postavio, a odnosi se na  Zaključak Vlade RH o provedbi  razvojnog programa Brijuni  
rivijere, kojim zadužuje i nalaže tijelima  državne uprave da bez odlaganja poduzmu sve 
potrebit radnje za provedu projekta Brijuni rivijera na lokacijama Pineta, Hidrobaza, otok 
Katarina, Monumenti i  Muzil.  
 U Zaključku se nalaže Istarskoj županiji, gradovima Puli i Vodnjanu i Općini Fažana 
na poduzimanja svih potrebnih radnji iz njihovog djelokruga potrebni za početak ove najveće 
turističke investicije u Hrvatskoj.  

Moje prvo pitanje je : da li  vam je poznato koje su to radnje koje spomenute jedinice 
lokalne uprave trebaju  učiniti. Djelomično ste mi dali odgovor, ali ja bih postavio pitanje: da li 
to znači da će morati i usklañivati svoju prostorno plansku dokumentaciju, da li će morati 
usklañivati ili tamo gdje nema donijeti detaljne planove ureñenja ili kako ih zovemo DPU-ove, 
da li  će morati početi poduzimati odreñene komunalne aktivnosti i time angažirati odreñena 
sredstva u  ovim  vremenima, ili pak sve što je potrebito za  realizaciju tog projekta.  

Drugo pitanje. 
Mislim da će mi  gospodin Robi Zgrablić moći odgovoriti. 
U materijalima koje smo dobili danas za raspravu djelomično piše, ali moram postaviti 

pitanje, jer sam zamoljen od žitelja Proštine i Raklja: kada će započeti rekonstrukcija 
županijske veste broj 5118 Marčana – Križ i kada će se obaviti obnova kolnika županijske 
ceste 5123, dionica koja prolazi kroz naselje Rakalj. 

Cesta Marčana - Križ već dugo  se provlači u planovima ŽUC-a, ali nikako da počnu  
sa radovima. Cesta je počela  biti kočnica  razvoja ovog kraja, prije svega turizma. 

A cesta kroz Rakalj potpuno je oštećena zbog prometovanja teških kamiona koji  
prevoze  kamen iz obližnjih kamenoloma i potrebno je što hitnije obnoviti kolnik ili  barem 
pokrpati rupe na   najoštećenijim mjestima.  
 Hvala lijepa.  
 
DINO KOZLEVAC: 
 
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ.  
 
IVAN JAKOV ČIĆ: 
 
 Ono što bih htio prije svega na početku odgovora na prvo pitanje reći je da je  
nevjerojatno kako se jedna kriva riječ upotrijebi i onda svi je koriste dalje. Naime, u vladinoj 
odluci oko Brijuni rivijere ne stoji riječ «nalaže se», nego «predlaže», ali svi govore «nalaže». 
Valjda nema što i ne može naložiti ni Istarskoj županiji, niti Gradu Puli, niti Gradu Vodnjanu, 
niti Općini Fažana. Barem u tom kontekstu smo dovoljno autonomni. Nemamo neku naročitu 
autonomiju, barem u tom kontekstu  da nam nešto tako mogu  naložiti ne mogu, ali dobro je 
da predlažu ili da su predložili, dapače, ja sam, moram reći vrlo zadovoljan odlukom Vlade, 



 21 

koja je  bila odmah nakon  našeg susreta u Poreču. Vlada je predložila i Općini Fažana, 
Gradu Vodnjanu, Gradu Puli i Istarskoj županiji, a nije nam  trebala predlagati, je mi  zaista 
smo zadnji koji smo  mogli biti kočničari pošto smo i autori toga jedinog  razvojnog programa 
kojega zaista danas u Hrvatskoj imamo, koji je zaista spreman za realizaciju u najvećoj mjeri 
i koji  će, da uñem u detalje odgovora, trebati  neke promjene. Radi se o tome da su Općina 
Fažana, Grad Vodnjan i Grad Pula za lokaciju, Pineta, Općina Fažana i Vodnjan, a za  
lokaciju Hidrobaza i Katerina, Monumenti, Grad Pula, potpuno spremni za meñunarodni  
natječaj i mogu ići sa postojećom dokumentacijom ako se potpiše postojeći prijedlog 
sporazuma koji  će uskoro biti na prijedlog  svima zainteresiranima sa trima  lokacijama  
možemo ići odmah u meñunarodni natječaj. Naime, nema smisla raditi DPU-e bez da imamo  
odabir investitora s kojima se onda može razgovarati da li  će hotel biti, da li će cesta biti  tu, 
ovdje ili ondje. Naravno da prostorno planska dokumentacija koja je spremna uključuje ono 
što je  najbitnije za nekog investitora, a to je najčešće i najbitnije količina kapaciteta koji  se 
mogu smjestiti na nekom prostoru u smislu hotelskih,  turističkih i ugostiteljskih kapaciteta ili 
za Katarinu, Monumenti, tu je u pitanju, kao što znate, jedna marina, pa je onda 
kompleksnost te odluke takva da  bi bilo  glupo da marinu  dobije jedan investitor, a priobalje 
drugi investitor. Praktički opet i sve bilo blokirano. Tražimo rješenje  da se  istovremeno 
raspiše  natječaj i za  pomorski dio te lokacije, za morski  dio  te lokacije i za teritoriji na 
području Katarine, Monumenti za zemljište i pokušat će se jedinstvenim natječajem  
razriješiti to dosta komplicirano pravno pitanje. Ono je samo pravno, nije komplicirano, 
nelogično je da onaj koji ima marinu bude  i uz  najbližu obalu partner. 
 Meñutim, ono što još preostaje to je četvrta lokacija, lokacija  Muzil. Za što Grad Pula, 
kao što znate, ima u proceduri donošenje Prostornog plana i kada se ta procedura završi, 
onda će moći i ta lokacija ići  na meñunarodni natječaj. Po mojim saznanjima mislim da će 
sve biti gotovo negdje do  kraja ove ili početkom iduće godine.  
 A priče oko Muzila, kao što znate, bile su toliko apsurdne da su govorile opet o 
nekom zatvaranju  Muzila, o nečemu što ne znam, neće biti  dostupno javnosti. Ja želim 
samo jasno poručiti da ako mi namjeravamo  graditi  muzej i druge  društvene sadržaje  na 
Muzilu da je nešto gdje svaki  čovjek može doći. Prema tome to su apsurdnosti onih koji  
žele uništiti  projekt Brijuni  rivijera, a naročito u današnje vrijeme, kada ja gotovo svaki dan, 
a vjerujem i svi vi susrećete se sa prijateljima, kolegicama i kolegama, kojima je ugroženo  
radno mjesto i oni koji  traže nova radna mjesta.  
 Kroz projekt Brijuni rivijera uvjeren sam da možemo zaista postići jedan sjajan 
ekonomki efekt i dovesti  to na  turističku ljestvicu Istarsku  županiju  kojom predsjedavam od  
nedavno. Razgovarali smo o tome sa direktorima najvećih turističkih tvrtki u Istri. Nitko 
projekt Brijuni  rivijera ne doživljava kao konkurenta, nego doživljava kao dodatnu vrijednost 
ukupne turističke ponude Istre. Za očekivati je bilo da  će tvrtke reagirati, na primjer 
Arenaturit, Maistra, Plava Laguna, Rivijera, bilo tko drugi, pa  bolje  možda stanite  s 
projektom itd. Ne ! Svi su zapravo suprotno reagirali. Doživljavaju to kao komplementarnost, 
kao  nešto  što  će dovesti nova  radna mjesta, ali i novu konkurentnost istarskog  turizma.     
 Ostaje  veliko i ogromno pitanje  Brijuna, koje u ovoj fazi ne možemo riješiti, jer ne 
postoji za  sada još uvijek opredjeljenje da se to  razriješi, ali vjerujem  da nakon što  
raščistimo ovih narednih mjeseci  lokacije  na  brijunskoj rivijeri, da napokon dolazi na 
raspravu kako obnoviti  Brijune. Mi  naše modele  smo ponudili u više  navrata. Nadam se da 
će barem jedan biti prihvaćen i da ćemo onda razriješiti i pitanje  Brijuna. 
 Na vaše drugo pitanje odgovorit  ću načelno. Kasnije  će biti  rasprava o toj temi, pa 
ćete imati priliku raspravljati o tome zajedno sa  direktorom ŽUC-a.  
 Ono što  želim samo reći je to da će sve te ceste doći na red. Naravno da su prioriteti, 
to  smo napokon uspjeli razriješiti ceste koje povezuju  općinska središta. Mislim da je to 
potpuno razumno  da to najprije  sredimo i  u velikoj mjeri uspjeli smo  u tome. Nadam se da 
su neke koje su bile u skrovitim  problemima već godinama i u  raspravama ovdje  na 
Županijskoj  skupštini, kao Karojba, Višnjan ili  Žminj, Kanfanar itd. Ova cesta je jedan 
ozbiljan  problem i naročito je problem uništavanja Raškog zaljeva zbog kamenoloma koji je 
tamo. Ja vjerujem da upravo  presing koji imamo za to  područje i područje Raškog  kanala, 
da će doprinijeti tome, ne samo da  se ove  ceste stave u  red, nego da se tamo iskoriste 
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zaista sjajni kapaciteti, ali ne na način  da otvaramo  kamenolome, nego upravo na  drukčiji 
način na nešto što je imanentno istarskoj privredi,  nešto što je naša konkurentnost.       
  Dozvolite mi za sada  samo načelni odgovor, a kasnije  će se kolega Robi Zgrabljić 
uključiti u konkretan odgovor. Nećemo davati lažna obećanja. Šoldi ni previše i ta cesta je 
bitna, ali  ipak je bitnije za nas povezivanje općinskih  cesta u ovom  trenutku, tako da molim 
da mi nitko ne zamjeri na iskrenosti. Mislim da je bolje u politici biti iskren, nego falši, jer 
siguran sam ako si iskren dulje traješ.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala gospodinu  Županu. 
 Imate li potrebe za dopunskim pitanjem ? 
 Molim da vodite  računa, jer smo već otišli van dogovorenog  vremena.  
 
ZDENKO PLIŠKO: 
 
 Zahvaljujem gospodinu  Županu. 
 Htio sam postaviti takvo pitanje Županu kako bi  šira javnost zapravo mogla  dobiti 
ovu informaciju  i kako bi projekt  dobio i širu  potporu. 
 Ja se zahvaljujem. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala kolega Pliško.  
 Imate li potrebe Župane uzeti riječ ? 
 Nema.  
 Zahvaljujem i konstatiram da smo iscrpili 2. točku dnevnog reda.    
 
 AD - 3                                                                                                                                                            

a) Ostavka na  dužnost člana Županijske skupštine Istarske 
     županije 
b) Verifikacija člana Županijske skupštine Istarske županije 
c) Svečana prisega člana Županijske skupštine Istarske županije 
 
 
a) Ostavka na  dužnost člana Županijske skupštine Istarske 
     županije 
 
Predsjednik  DINO KOZLEVAC , poziva predsjednicu Mandatno  verifikacijske 

komisije Luciju  Debeljuh  da podnese Izvješće Komisije.    
 

 LUCIJA DEBELJUH, iznosi da je na svojoj  5. sjednici  održanoj 2. kolovoza  
Mandatno  verifikacijska komisija razmatrala  ostavku  kandidata sa liste IDS-HNS-a Valtera 
Drandića izabranog u Skupštinu Istarske  županije. Podnio je ostavku, pa  za njegovog 
zamjenika odlukom IDS-a od  27. srpnja  2010. godine IDS je predložio za njegovo 
zamjenika  gospodina Dragana Filipovića.  

Mandatno  verifikacijska  komisija predlaže Skupštini da donese odluku o prestanku 
mandata člana Županijske  skupštine, gospodina Valtera Drandića i da donese Rješenje o 
verifikaciji mandata gospodina Dragana Filipovića. 
 

b) Verifikacija člana Županijske skupštine Istarske županije 
 

Predsjednik  DINO KOZLEVAC , utvrñuje da je  Skupština Istarske županije  primila  
na znanje Izvješće Mandatno  verifikacijske komisije. 
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c) Svečana prisega člana Županijske skupštine Istarske županije 
 
Predsjednik  DINO KOZLEVAC , poziva novog  vijećnika  Dragana Filipovića da 

ustane kako bi položio svečanu prisegu.  
Predsjednik DINO KOZLEVAC, čita prisegu na  hrvatskom, a zatim   na talijanskom 

jeziku, nakon čega novi  vijećnik  priseže riječima : «Prisežem» ili «Lo giuro» ili oboje.  
“ Prisežem da ću prava i obveze člana Skupštine Istarske županije obavljati 

savjesno i odgovorno, radi gospodarskog, kulturnog i socijalnog probitka Istarske 
županije i da ću se u obavljanju dužnosti člana Skupštine Istarske županije pridržavati 
Statuta Istarske županije te da ću štititi i promicati regionalne osobitosti Istre".  
  

“Giuro che svolgerò coscienziosamente e con respons abilità I'incarico 
derivatomi dei diritti e doveri di membro dell'Asse mblea regionale, per lo Sviluppo 
economico, culturale e sociale della Regione Istria na, che mi atterrò allo Statuto della 
Regione Istriana nell'espletamento dei miei doveri di membro, a che tutelerò e 
affermerò le peculiarità dell'Istria." 
 
DRAGAN FILIPOVIĆ :«Prisežem» - «Lo giuro».(Aplauz). 
 Zatim potpisuje tekst prisege, nakon čega mu predsjednik DINO KOZLEVAC čestita.  
                                                                                                                                                                                                                                        

AD – 4 ZAKLJU ČAK O PRIJEDLOGU  SKUPŠTINI ISTARSKE 
             ŽUPANIJE  VEZANO  ZA POLOŽAJ TRGOVA ČKOG 
             SUDA U PAZINU  S OBZIROM NA PREDSTOJE ĆU 
             RACIONALIZACIJU  MREŽE TRGOVA ČKIH SUDOVA  
             I NACRT PRIJEDLOGA ZAKONA  O PODRU ČJIMA  I 
             SJEDIŠTIMA SUDOVA U REPUBLICI  HRVATSK OJ  
 
Predlagatelj za ovu točku  dnevnog  reda je Župan Istarske županije Ivan Jakovčić, 

koji je  ujedno i dao uvodno obrazloženje.  
U  raspravi su sudjelovali: PLINIO CUCCURIN, u ime Kluba  Nezavisnih vijećnika, 

TEDI CHIAVALON, u ime Kluba vijećnika IDS-HNS-a, LUCIJA DEBELJUH, u ime Kluba 
vijećnika  SDP-ZELENI, MARINO ROCE, u ime Kluba vijećnika  HDZ-HSS, u pojedinačnoj  
raspravi : JOSIP ANTON RUPNIK. 

Predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu i daje na glasanje Zaključak o 
prijedlogu Skupštini Istarske županije vezno za položaj Trgovačkog suda u Pazinu  s obzirom  
na predstojeću racionalizaciju mreže trgovačkih sudova i nacrt prijedloga Zakona o 
područjima i sjedištima sudova u  RH, te nakon glasan utvrñuje da je  Skupština sa 23 
glasova «ZA», bez gasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  
 
    Z A K L J U Č AK  
 
o  prijedlogu Skupštini Istarske županije vezno za položaj Trgova čkog suda u Pazinu  
s obzirom  na predstoje ću racionalizaciju mreže trgova čkih sudova i nacrt prijedloga 
Zakona o podru čjima i sjedištima sudova u  RH. 
 
         Članak  1. 
 

Poziva  se Vlada Republike  Hrvatske  da   preispita odluku  vezano za  ukidanje 
pravne  osobnosti Trgovačkog  suda u Pazinu s obzirom na učinkovitost u radu i racionalnost 
poslovanja Suda, kao i značaj u kontekstu gospodarskog  rasta i  razvoja gospodarstva 
Istarske  županije. 
  
         Članak 2. 
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 Poziva  se Župan i  saborski zastupnici iz Istarske županije da u suradnji  s nadležnim 
Ministarstvom pravosuña Republike  Hrvatske preispituju i izmjene prijedlog Zakona o  
područjima i sjedištima sudova u Republici Hrvatskoj  radi ponovnog uvrštenja Trgovačkog  
suda u Pazinu  u mrežu  trgovačkih  sudova u Republici Hrvatskoj. 
         Članak  3 
 
 Ovaj Zaključak  s tupa na snagu  danom donošenja, a objavit će se u  Službenim 
novinama Istarske županiji. 
 

AD -5 POLUGODIŠNJI  OBRA ČUN PRORAČUNA ISTARSKE 
           ŽUPANIJE  ZA RAZDOBLJE 01.01.2010. GODIN E 
 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Župan Istarske županije  Ivan Jakovćić.  
 Uvodno obrazloženje je dala SLAVICA BENČIĆ - KIRAC., pročelnica  Upravnog 

odjela za proračun i financije  Županijske skupštine Istarske  županije. 
 U raspravi su  sudjelovali: TEDI CHIAVALON, ime Kluba vijećnika IDS-HNS-a, EVELINA 
BIASIOL – BRKLJAČIĆ , u ime Kluba vijećnika  HSU-HSLS-a; u pojedinačnoj  
raspravi:JOSIP ANTO RUPNIK, UCCIO IVO MILETIĆ, IVAN JAKOVČIĆ, odgovori na 
postavljena pitanja. 
 Predsjednik  DINO KOZLEVAC,  zaključuje raspravu i daje na glasanje Polugodišnji 
obračun Proračuna Istarske županije za razdoblje 01.01  do 30.06.2010.. godine, te nakon  
glasanja  utvrñuje da je  Skupština sa 26 glasova  «ZA»,  bez glasova  «PROTIV» i 7 
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijelo  
 
    Z A K L J U Č A K 
     
o usvajanju Polugodišnji obračun Proračuna Istarske županije za razdoblje 01.0  do 
30.06.2010.. godine. 
 

AD – 6 PRIJEDLOG  ZAKLJU ČKA O PRIHVAĆANJU 
             POLUGODIŠNJEG IZVJEŠTAJA  PLANA  GRA ĐENJA 
             I ODRŽAVANJA  ŽUPANIJSKIH  I LOKALNIH CESTA 
             ZA RAZDOBLJE OD 1.01.DO 30.06.2010.GOD INE  

 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Župan Istarske županije  Ivan Jakovćić.. 
 Uvodno obrazloženje je dao ROBI ZGRABLJIĆ, ravnatelj  ŽUC-ca Istarske županije.  
 Pošto se nitko nije javio za  raspravu predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje 

raspravu i daje na glasanje Prijedlog Zaključka o prihvaćanju polugodišnjeg izvještaja Plana 
grañenja i održavanja županijskih i lokalnih cesta za razdoblje od 1. 01 do 30.06. 2010. 
godine, te nakon  glasanja utvrñuje da je  Skupština sa 26  glasova  «ZA», bez  glasova  
«PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  
 
           O D L U K U 
 
o prihvaćanju polugodišnjeg izvještaja Plana grañenja i održavanja županijskih i lokalnih 
cesta za razdoblje od 1. 01 do 30.06. 2010. godine, 
 

AD – 7 IZVJEŠTAJ  O RADU I OSTVARIVANJU  MANDATNOG 
             PROGRAMA ŽUPANA PARTNERSTVO – KONSENZU S – 
             OTVORENOST ZA PERIOD OD 01. SIJEČNJA DO.30. 
             LIPNJA 2010. GODINE  

 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Župan Istarske županije  IVAN 

JAKOVČIĆ, koji  je ujedno dao i uvodno obrazloženje.  
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 U  raspravi su sudjelovali : NENAD ČENDAK, u ime  Kluba nezavisnih vijećnika, 
ZDENKO PLIŠKO, u ime Kluba vijećnika HSU-HSLS-a; pojedinačnoj  raspravi : MARINO 
ROCE, IVAN JAKOVČIĆ, odgovori na postavljena pitanja.  

Predsjednik DINO KOZLEVAC , zaključuje raspravu i daje na glasanje Izvješće o radu 
i ostvarivanju Mandatnog programa Župana Partnerstvo- konsenzus – otvorenost  za period 
od 01. 01. do 30.06. 2010. godine, te nakon  glasanja utvrñuje da je  Skupština sa 24 
glasova  «ZA», 3  glasova  «PROTIV» i  7 «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  
 
    Z A K L J U Č A K 
 

1. Prihvaća se Izvješće o radu i ostvarivanju Mandatnog programa Župana 
Partnerstvo- konsenzus – otvorenost  za period od 01.do 30.06. 2010. godine 

2.Akt iz toče  1 nalazi se u prilogu ovog Zaključka i sastavni je dio istog. 
 3.Ovaj Zaključak  stupa na snu osmog dana od dana objave u Službenim novinama 
Istarske  županije. 
 

AD – 8 PRIJEDLOG ZAKLJU ČKA O DAVANJU SUGLASNOSTI 
             NA PRVE IZMJENE  I DOPUNE  PLANA GRA ĐENJA  I 
             ODRŽAVANJA ŽUPANIJSKIH I LOKALNIH  CES TA ZA 
             2010. GODINU ŽUPANIJSKE UPRAVE  ZA CES TE 
              ISTARSKE ŽUPANIJE 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Župan Istarske županije  Ivan Jakovčić.  

 U pojedinačnoj  raspravi  po ovoj točki dnevnog  reda sudjelovali su : VLADO IVETIĆ, 
ROBI ZGRABLJIĆ, odgovori na postavljena pitanja.                                                                                   

        Predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu i daje na glasanje Prijedlog 
Zaključka o davanju suglasnosti na prve izmjene i dopune    Plana grañenja i održavanja 
županijskih i lokalnih cesta za 2010. godinu Županijske uprave za ceste Istarske županije, te 
nakon glasanja utvrñuje da je  Skupština sa 30 glasova  «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i 
bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijelo  
 
    Z A K L J U Č A K 
     
o davanju suglasnosti na prve izmjene i dopune    Plana grañenja i održavanja županijskih i 
lokalnih cesta za 2010. godinu Županijske uprave za ceste Istarske županije 
 

AD – 9 PRIJEDLOG  ODLUKE  O  MJERILIMA  ZA 
            ODREĐIVANJE PLAĆE ŽUPANU  TE SLUŽBENIKA 
            I NAMJEŠTENIKA U UPRAVNIM TIJELIMA  IST ARSKE 
            ŽUPANIJE 
  

 Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Župan Istarske županije  Ivan Jakovčić.  
 U  pojedinačnoj  raspravi su sudjelovali : JOSIP ANTON RUPNIK, 

IVAN JAKOVČIĆ, odgovori na postavljena pitanja. 
Predsjednik  DINO KOZLEVAC , zaključuje raspravu i daje na glasanje Prijedlog 

Odluke o mjerilima za odreñivanje plaće Župana i Zamjenika  Župana te službenika i 
namještenika u Upravnim tijelima Istarske   županije, te nakon glasanja utvrñuje da je 
Skupština sa 27  glasova  «ZA», bez   glasova «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, 
donijela  
 
    O D L U K U 
 
o mjerilima za odreñivanje plaće Župana i Zamjenika  Župana te službenika i namještenika u 
Upravnim tijelima Istarske   županije. 
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AD – 10 PRIJEDLOG ZAKLJU ČKA O OBJEDINJAVANJU 
JAVNE  NABAVE  NA PODRU ČJU CIJELE  ISTARSKE   ŽUPANIJE 
UKLJUČUJUĆI I JEDINICE  LOKALNE SAMOUPRAVE U CILJU 
STVARANJA ŠTO VE ĆIH UŠTEDA 

   
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Klub  Nezavisnih vijećnika, u ime kojeg je  
uvodno obrazloženje dao PLINIO CUCCURIN, predsjednik Kluba nezavisnih vijećnika. 
 U ime Odbora za financije i proračun  Izvješće o radu Odbora  je podnio  TEDI  
CHIAVALON, predsjednik Odbora, koji je istako da je  nakon  rasprave 
Odbor jednoglasno  donio  slijedeći : 

ZAKLJU ČAK 
 
Prima se na znanje Prijedlog Zaključka o objedinjavanju javne nabave na području cijele 
Istarske županije uključujući i jedinice lokalne samouprave u cilju stvaranja što većih ušteda, 
te se konstatira sljedeće: 
1. Istarska županija je u proteklom razdoblju pokrenula inicijativu o objedinjavanju nabave 

nekih usluga i roba u suradnji s Uredom za javnu nabavu Republike Hrvatske. 
2. Trajno opredjeljenje Istarske županije je da ne ulazi u ingerenciju i djelokrug poslovanja 

jedinica lokalne samouprave te nadasve poštuje postulate decentralizacije i autonomije 
odlučivanja  na svim razinama obnašanja vlasti. 

3. Prilikom objedinjavanja pojedinih nabava predlaže se Županiji da se konzultira s 
jedinicama lokalne samouprave o mogućnosti zajedničkog nastupanja ako za to postoji 
interes. 

4. Zadužuju se nadležna županijska tijela da o rezultatima analize objedinjavanja i nastavka 
procesa, obavijeste ovaj Odbor u roku od 60 dana. 

 
U ime  Kluba  nezavisnih  vijećnika predlagatelja ove točke dnevnog  reda PLINIO 

CUCCURIN, ističe da, iako Klub vijećnika nezavisnih vijećnika, smatra  da je  njihov prijedlog  
jači od Zaključka  Odbora za  financije i proračun Županijske skupštine Istarske županije, na 
bazi  rasprave koja je  voñena na sjednici Odbora za  financije i proračun Županijske 
skupštine Istarske županije i obrazloženja kojeg je dao predsjednik Odbora  za financije i 
proračun Tedi  Chiavalon, da povlači svoj prijedlog i  predlaže da se  glasa kao o 
zajedničkom prijedlogu o prijedlog  kojeg  je predložio Tedi Chiavalon u ime Odbora za 
financije i proračun Županijske  skupštine  Istarske  županije.  
 Predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu i stavlja na glasanje  Zaključak 
Odbora za financije i proračun Županijske skupštine Istarske županije, te nakon  glasanja 
utvrñuje da je  Skupština sa 26 glasova  «ZA», bez   glasova  «PROTIV» i bez   
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijelo  
 
    Z A K L J U Č A K 
 

Prima se na znanje Prijedlog Zaključka o objedinjavanju javne nabave na području 
cijele Istarske županije uključujući i jedinice lokalne samouprave u cilju stvaranja što većih 
ušteda, te se konstatira sljedeće: 
 
1.Istarska županija je u proteklom razdoblju pokrenula inicijativu o objedinjavanju nabave 
nekih usluga i roba u suradnji s Uredom za javnu nabavu Republike Hrvatske. 
 
2.Trajno opredjeljenje Istarske županije je da ne ulazi u ingerenciju i djelokrug poslovanja 
jedinica lokalne samouprave te nadasve poštuje postulate decentralizacije i autonomije 
odlučivanja  na svim razinama obnašanja vlasti 
 
3. Prilikom objedinjavanja pojedinih nabava predlaže se Županiji da se konzultira s 
jedinicama lokalne samouprave o mogućnosti zajedničkog nastupanja ako za to postoji 
interes. 
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4.Zadužuju se nadležna županijska tijela da o rezultatima analize objedinjavanja i nastavka 
procesa, obavijeste ovaj Odbor u roku od 60 dana. 
 

AD – 11 PRIJEDLOG ZAKLJU ČKA O OBJEDINJENOM 
               VOĐENJU RAČUNA, POVEĆANJU  LIKVIDNOSTI, 
               BOLJIM UVJETIMA ŠTEDNJE I DOBIVANJU 
               POZAJMICA TEMELJEM SKLAPANJA UGOVORA  
               ISTARSKE ŽUPANIJE  S JEDNOM POSLOVNO M 
               BANKOM  NA PODRU ČJU ISTARSKE  ŽUPANIJE  

 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Klub nezavisnih vijećnika  u ime kojeg je 
uvodno obrazloženje dao PLINIO CUCCURIN. 
 U ime Odbora za financije i proračun  Izvješće o radu Odbora  je podnio  TEDI  
CHIAVALON, predsjednik Odbora, koji je istako da je  nakon  rasprave 
Odbor jednoglasno  donio  slijedeći : 

ZAKLJU ČAK 
 
1.Podržavaju se točka 1. i 2. Prijedloga Zaključka o objedinjenom voñenju računa, povećanju 
likvidnosti, boljim uvjetima štednje i dobivanja pozajmica temeljem sklapanja ugovora 
Istarske županije s jednom poslovnom bankom na području Istarske županije 
 
2.Podržava se točka 3. Prijedloga Zaključka o objedinjenom voñenju računa, povećanju 
likvidnosti, boljim uvjetima štednje i dobivanja pozajmica temeljem sklapanja ugovora 
Istarske županije s jednom poslovnom bankom na području Istarske županije, s time da se 
nakon teksta jedinice lokalne samouprave stavi zarez i doda tekst „ukoliko postoji interes 
za istim.“ (Jer činjenica  je da neke općine i  gradovi imaju, pogotovo manje općine, 
bankomate od pojedinih banaka i  poslovnice nekih banaka u manjim središtima vezane za 
poslovanje sa nekim bankama i sada je pitanje  da li bi oni  to zadržali ako bi se  išlo u 
objedinjenu nabavu). 
 
3.Umjesto teksta točke 4. predmetnog Zaključak predlaže se sljedeći tekst: 
4. Kako je Županija u proteklim godinama izvršila p redradnje za objedinjeno vo ñenje 
računa, te raspolaže podacima i analizama, te potrebni m informacijama za donošenje 
konačne odluke, pozivamo nadležni upravni odjel da ažuri ra navedenu analizu i u roku 
60 dana dostavi informaciju Odboru za  financije i prora čun.  
 

U ime  Kluba  nezavisnih  vijećnika predlagatelja za ovu točku dnevnog  reda PLINIO 
CUCCURIN, ističe da, iako Klub vijećnika nezavisnih vijećnika, smatra  da je  njihov prijedlog  
jači od Zaključka  Odbora za  financije i proračun Županijske skupštine Istarske županije, na 
bazi  rasprave koja je   voñena na sjednici Odbora za  financije i proračun Županijske 
skupštine Istarske županije i obrazloženja kojeg je dao predsjednik Odbora  za financije i 
proračun Tedi  Chiavalon, da povlači svoj  prijedlog kao i za  točku 10. dnevnog  reda, i  
predlažu da se  glasa kao o zajedničkom prijedlogu o prijedlog   kojeg  je predložio Tedi 
Chiavalon u ime Odbora za financije i proračun Županijske  skupštine  Istarske  županije.  
 Predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu i stavlja na glasanje  Zaključak 
Odbora za financije i proračun Županijske skupštine Istarske županije, te nakon  glasanja 
tvrñuje da je  Skupština sa 26 glasova  «ZA», bez   glasova  «PROTIV» i bez   
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijelo  
 
    Z A K L J U Č A K 
 
1.Podržavaju se točka 1. i 2. Prijedloga Zaključka o objedinjenom voñenju računa, povećanju 
likvidnosti, boljim uvjetima štednje i dobivanja pozajmica temeljem sklapanja ugovora 
Istarske županije s jednom poslovnom bankom na području Istarske županije 
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2.Podržava se točka 3. Prijedloga Zaključka o objedinjenom voñenju računa, povećanju 
likvidnosti, boljim uvjetima štednje i dobivanja pozajmica temeljem sklapanja ugovora 
Istarske županije s jednom poslovnom bankom na području Istarske županije, s time da se 
nakon teksta jedinice lokalne samouprave stavi zarez i doda tekst „ukoliko postoji interes 
za istim.“ (Jer činjenica  je da neke općine i  gradovi imaju, pogotovo manje općine, 
bankomate od pojedinih banaka i  poslovnice nekih banaka u manjim središtima vezane za 
poslovanje sa nekim bankama i sada je pitanje  da li bi oni  to zadržali ako bi se  išlo u 
objedinjenu nabavu). 
 
3.Umjesto teksta točke 4. predmetnog Zaključak predlaže se sljedeći tekst: 
4. Kako je Županija u proteklim godinama izvršila p redradnje za objedinjeno vo ñenje 
računa, te raspolaže podacima i analizama, te potrebni m informacijama za donošenje 
konačne odluke, pozivamo nadležni upravni odjel da ažuri ra navedenu analizu i u roku 
60 dana dostavi informaciju Odboru za  financije i prora čun.  
 

AD -12. PRIJEDLOG ZAKLJU ČKA O UKIDANJU  NADZORNIH 
              ODBORA I , NAKNADA ZA RAD U NADZORNIM  
              ODBORIMA  I UPRAVNIM VIJE ĆIMA I 
              OBJEDINJAVANJU UPRAVNIH ODJELA  I 
              PRERASPODJELI POSLOVA  UNUTAR POSTOJE ĆIH 
              DJELATNIKA 
  

                                                                                                                                                                                     
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Klub nezavisnih vijećnika  u ime kojeg je 
uvodno obrazloženje dao  PLINIO CUCCURIN. 
 U ime Odbora za financije i proračun  Izvješće o radu Odbora  je podnio  TEDI  
CHIAVALON, predsjednik Odbora, koji je istako da je  nakon  rasprave 
Odbor jednoglasno  donio  slijedeći : 

ZAKLJU ČAK 
 
Prima se na znanje Prijedlog Zaključka o ukidanju nadzornih odbora, naknada za rad u 
nadzornim odborima i upravnim vijećima, objedinjavanju upravnih odjela i preraspodjeli 
poslova unutar postojećih djelatnika, te se konstatira sljedeće: 

1. U proteklom razdoblju pokrenuta je inicijativa spajanja tvrtki MIH i AZRRI za koje jedino 
u ovom trenutku postoji realna potreba i preduvjeti za spajanje, te se pozivaju nadležna 
tijela Županije da ukoliko se u narednom razdoblju pokaže potreba da se spoje i druge 
županijske tvrtke ili da se objedine pojedine zajedničke usluge tih tvrtki. 

2. Nadzorni odbori u tvrtkama u vlasništvu Istarske županije pokazali su se kao vrlo 
pouzdan mehanizam u kontroli poslovanja društva. 

3. Trajno opredjeljenje Istarske županije je da svatko za svoj rad prima adekvatnu plaću, 
odnosno naknadu. Sukladno teškoj gospodarskoj situaciji traži se da se izvidi 
mogućnost korigiranja naknada, uzimajući u obzir činjenicu da je to već korigirano prije 
nekoliko godina. (Naknade našim  članovima  Nadzornih odbora su prije  nekoliko 
godina korigirane i svedene na to da  predsjednici u Nadzornim odborima imaju  najviše 
1.000,00 kuna, a  član najviše 700,00 kuna  s time da je  u nekim agencijama ili  tvrtka 
ili institucijama to  na mjesečnoj bazi tamo gdje se oni sastaju  često, tamo  gdje se ne 
sastaju često nego povremeno oni se plaćaju po sjednici . 

4. Istarska županija dugi niz godina vrlo uspješno provodi programe meñunarodne 
suradnje. Plod te suradnje su stotine realiziranih programa na kojima je direktno ili 
indirektno zaposlen velik broj ljudi i realiziran velik broj projekata. Istarska županija 
provodi pravilo zapošljavanja project managera na odreñeno vrijeme i na taj način daje 
priliku mladima, pogotovo onima bez poslovnog iskustva za dokazivanje i stjecanje 
prijeko potrebnog poslovnog iskustva. 
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U ime  Kluba  nezavisnih  vijećnika predlagatelja za ovu točku dnevnog  reda PLINIO 
CUCCURIN, ističe da,  kao i za  prethodna dva Zaključka u cilju zajedništva i  stvaranja  
ugodne klime, meñusobne  suradnje, odustaju od svog prijedloga Zaključka i predlažu  da se 
Prijedlog  Zaključka  Odbora za financije i proračun  smatra kao  njihov prijedlog i  u tom  
tekstu dade na glasanje.   
 Predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu i stavlja na glasanje  Zaključak 
Odbora za financije i proračun Županijske skupštine Istarske županije, te nakon  glasanja 
utvrñuje da je  Skupština sa 28 glasova  «ZA», bez   glasova  «PROTIV» i bez   
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  
 
    Z A K L J U Č A K 
     
 Prima se na znanje Prijedlog Zaključka o ukidanju nadzornih odbora, naknada za rad 
u nadzornim odborima i upravnim vijećima, objedinjavanju upravnih odjela i preraspodjeli 
poslova unutar postojećih djelatnika, te se konstatira sljedeće: 
 

1. U proteklom razdoblju pokrenuta je inicijativa spajanja tvrtki MIH i AZRRI za 
koje jedino u ovom trenutku postoji realna potreba i preduvjeti za spajanje, te 
se pozivaju nadležna tijela Županije da ukoliko se u narednom razdoblju 
pokaže potreba da se spoje i druge županijske tvrtke ili da se objedine 
pojedine zajedničke usluge tih tvrtki 

2. Nadzorni odbori u tvrtkama u vlasništvu Istarske županije pokazali su se kao 
vrlo pouzdan mehanizam u kontroli poslovanja društva. 

3. Trajno opredjeljenje Istarske županije je da svatko za svoj rad prima 
adekvatnu plaću, odnosno naknadu. Sukladno teškoj gospodarskoj situaciji 
traži se da se izvidi mogućnost korigiranja naknada, uzimajući u obzir 
činjenicu da je to već korigirano prije nekoliko godina. (Naknade našim  
članovima  Nadzornih odbora su prije  nekoliko godina korigirane i svedene na 
to da  predsjednici u Nadzornim odborima imaju  najviše 1.000,00 kuna, a  
član najviše 700,00 kuna  s time da je  u nekim agencijama ili  tvrtkama ili 
institucijama to  na mjesečnoj bazi tamo gdje se oni sastaju  česti, tamo  gdje 
se ne sastaju često nego povremeno oni se plaćaju po sjednici . 

4.  Istarska županija dugi niz godina vrlo uspješno provodi programe 
meñunarodne suradnje. Plod te suradnje su stotine realiziranih programa na 
kojima je direktno ili indirektno zaposlen velik broj ljudi i realiziran velik broj 
projekata. Istarska županija provodi pravilo zapošljavanja project managera 
na odreñeno vrijeme i na taj način daje priliku mladima, pogotovo onima bez 
poslovnog iskustva za dokazivanje i stjecanje prijeko potrebnog poslovnog 
iskustva. 

 
AD -13 PRIJEDLOG ZAKLJU ČKA  O UVOĐENJU 
             JEDINSTVENOG SUSTAVA PROFESIONALNOG 
             USAVRŠAVANJA , ŠKOLOVANJA I  DOŠKOLOVA NJA, 
             JEDINSTVENIH MJERILA  ZA STUDENTSKE NA GRADE  
              I POTPORE NA RAZINI ŽUPANIJE I JEDINI CA 
              LOKALNE  SAMOUPRAVE RADI  RAVNOMJERNI JEG 
              I PRAVEDNIJEG STJECANJA  PRAVA NA ZNA NJE 

 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Klub nezavisnih vijećnika  u ime kojeg je 
uvodno obrazloženje dao  PLINIO CUCCURIN, predsjednik  Kluba.  
 U ime Odbora za društvene djelatnosti  Izvješće o radu Odbora  je podnijela  LUCIJA 
DEBELJUH, predsjednica Odbora, koja je istakla da je  nakon  rasprave Odbor jednoglasno  
donio  slijedeći : 

ZAKLJU ČAK 
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1) Djelomično se podržava Prijedlog Zaključka o uvoñenju jedinstvenog sustava 
profesionalnog usavršavanja, školovanja i doškolovanja, jedinstvenih mjerila za 
studentske nagrade i potpore na razini Županije i jedinica lokalne samouprave radi 
ravnomjernijeg i pravednijeg stjecanja prava na znanje s obzirom da je većina 
prijedloga ugrañena u dokumente i rad županijskih tijela, posebno što se tiče 
stipendija i što se tiče cjeloživotnog obrazovanja. 

2) Zadužuje se Upravni odjel za obrazovanje, da i dalje radi na mogućnosti osnivanja 
agencije ili fonda koji bi na neki način stipednirali ili kreditirali sve istarske studente, a 
sve na tragu prijašnjeg Zaključka Odbora za društvene djelatnosti od 6. studenoga 
2009. godine. 

3) Zadužuje se Upravni odjel za obrazovanje, da u Pravilnik o dodjeli studentskih 
stipendija i nagrada ugradi dodatno bodovanje za deficitarna zanimanja, ukoliko je 
moguće već za naredni natječaj za stipendiranje, a ako ne u sljedećoj godini. 

 
U pojedinačnoj  raspravi  sudjelovao je IVICA MIKULČIĆ.  
U ime  Kluba  nezavisnih  vijećnika predlagatelja za ovu točku dnevnog  reda PLINIO 

CUCCURIN, kao i po prethodna tri Zaključka, smatra da  je njihov prijedlog  Zaključka što se 
tiče profesionalnog usavršavanja  kompaktniji i bolji, alina  tragu toga što je  napravljeno 
predlaže da  se  o Zaključku  glasa u tekstu kako  ga je predložio Odbor za  društvene 
djelatnosti.  

Na kraju naglašava da će  i na narednim sjednicama  Županijske  skupštine  predložiti 
donošenje nekoliko Zaključaka u uvjerenju da će ih predsjednik Skupštine  uvrstiti u  dnevni  
red kada se za njih nañe prostora i  vremena, da će se nastojati o tome  konstruktivno 
razgovarati i time doći do zajedničkih stavova, na što predsjednik DINO KOZLEVAC, kaže: 
«Ako materijali budu napravljeni u skladu  s Poslovnikom kao i do sada, budite uvjereni da će 
sigurno biti uvršteni  u dnevni red sjednice  Županijske skupštine Istarske županije». 
 Zatim predsjednik DINO KOZLEVAC , zaključuje  raspravu i  stavlja  na glasanje 
Prijedlog Zaključka Odbora  za  društvene djelatnosti o uvoñenju jedinstvenog sustava 
profesionalnog usavršavanja, školovanja i doškolovanja, jedinstvenih mjerila za studentske 
nagrade i potpore na razini Županije i jedinica lokalne samouprave radi ravnomjernijeg i 
pravednijeg stjecanja prava na znanje, te nakon glasanja utvrñuje da je  Skupština sa  30 
glasova «ZA», bez glasova  «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 
    Z A K L J U Č A K  
 
1) Djelomično se podržava Prijedlog Zaključka o uvoñenju jedinstvenog sustava 
profesionalnog usavršavanja, školovanja i doškolovanja, jedinstvenih mjerila za studentske 
nagrade i potpore na razini Županije i jedinica lokalne samouprave radi ravnomjernijeg i 
pravednijeg stjecanja prava na znanje s obzirom da je većina prijedloga ugrañena u 
dokumente i rad županijskih tijela, posebno što se tiče stipendija i što se tiče cjeloživotnog 
obrazovanja. 
 
2) Zadužuje se Upravni odjel za obrazovanje, da i dalje radi na mogućnosti osnivanja 
agencije ili fonda koji bi na neki način stipednirali ili kreditirali sve istarske studente, a sve na 
tragu prijašnjeg Zaključka Odbora za društvene djelatnosti od 6. studenoga 2009. godine. 
 
3) Zadužuje se Upravni odjel za obrazovanje, da u Pravilnik o dodjeli studentskih stipendija i 
nagrada ugradi dodatno bodovanje za deficitarna zanimanja, ukoliko je moguće već za 
naredni natječaj za stipendiranje, a ako ne u sljedećoj godini. 
 

AD -14 PRIJEDLOG  ODLUKE O PRIJEDLOG  MREŽE 
             OSNOVNIH ŠKOLA NA PODRU ČJU ISTARSKE  
             ŽUPANIJE  
 
Predlagač za ovu točku  dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić. 
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Uvodno obrazloženje je dala VIVIANA BENUSSI, zamjenica Župana  Istarske  
županije.  

U  raspravi su sudjelovali : LUCIJA DEBELJUH, u ime  Kluba vijećnika  SDP- 
ZELENI, ZDENKO PLIŠKO, u ime Kluba vijećnika HSU-HSLS-a, MARINO ROCE, u ima 
Kluba vijećnika  HDZ-HSS-a, MLADEN DUŠMAN, koji u ime predlagača iznosi da su  na 8. 
sjednici Odbora za društvene djelatnosti Županijske skupštine Istarske županije održane 
dana 26. srpnja 2010. na točku dnevnog reda - Prijedlog Odluke o prijedlogu mreže osnovnih 
škola na području Istarske županije dane odreñene primjedbe kod odreñivanja upisnih 
područja odreñenih škola te nakon što su iste razmotrene ponovno u Upravnom odjelu za 
obrazovanje, sport i  tehničku kulturu, a u koordinaciji sa ravnateljima škola i službenicima 
jedinica lokalnih samouprava na čijem području se nalaze imenovana naselja, sela odnosno 
zaseoci, dane primjedbe se usvajaju odnosno ne usvajaju, kako se nastavno navodi: 
                                                            Članak 2. 
Točka 6. Osnovna škola Vladimira Nazora Potpićan 

- Područni odjel Tupljak 
- Selo Želiski da ne pripada upisnom području imenovanog područnog odjela 

odnosno imenovanoj Osnovnoj školi. Primjedba se usvaja, ali se utvrñuje da u 
upisno područje Područnog odjela Tupljak ulazi selo Želeski, a umjesto selo 
Sepčići treba biti Šepčići (nastale su greške u pisanju), koja sela su u sastavu 
Mjesnog odbora Gologorički dol, Općina Cerovlje. 

Točka 12. Osnovna škola Vodnjan (matična škola) 
               - Naselje Murage da ne pripada upisnom području matične škole već da treba 
pripadati upisnom području Područnog odjela Peroj. Primjedba se usvaja. 
               - U upisnom području matične škole da nedostaje naselje Mednjan. Primjedba se 
usvaja.   
               - Naselje Valdenaga da ne pripada upisnom području Područnog odjela Galižana. 
Primjedba se usvaja, naselje Valdenaga je upisno područje Osnovne škole Veli Vrh, osnivač 
Grad Pula. 
Točka 15. Osnovna škola Marčana (matična škola) 

- Stancija Peličeti da ne pripada upisnom području matične škole, već da treba 
pripadati Područnom odjelu Loborika. Primjedba se usvaja. 
1. Usput  rečeno Loborika  sa Gradom  Pulom će pripasti  školi Marčani.  

Točka 18. Osnovna škola Jože Šurana (matična škola)  
               - U upisnom području matične škole da nedostaju sela Mališi i Tripari. Primjedba se 
usvaja. Upisno područje matične škole nadopunjuje se sa slijedećim selima: Babudri, Bokići, 
Butori, Prkovići, Ribarići i Tićan. 
Točka 21. Osnovna škola Vladimira Gortana iz  Žminja.  
               - Selo Rapanji da ne pripada upisnom području Područnog odjela Sutivananac, već 
da treba pripadati upisnom području Osnovne škole Svetvinčenat. Primjedba se ne usvaja. 
Naime, postoji selo Rapanji koje se nalazi u sastavu Mjesnog odbora Sutivanac, a koji ulazi u 
upisno područje Područnog odjela Sutivanac. Drugo selo, istog imena Rapanji, nalazi se na 
području Općine Svetvinčenat i ulazi u upisno područje Osnovne škole Svetvinčenat.  
Točka 27. Talijanska osnovna škola Giovanni Andrea della Zonca Vodnjan 
            - Naselje Murage da ne pripada upisnom području matične škole već da treba 
pripadati upisnom području Područnog odjela Peroj. Primjedba se usvaja. 
               - U upisnom području matične škole da nedostaje naselje Mednjan. Primjedba se 
usvaja.   
               - Naselje Valdenaga da ne pripada upisnom području Područnog odjela Galižana. 
Primjedba se usvaja, naselje Valdenaga je upisno područje Osnovne škole - Scuola 
elementare Giuseppina Martinuzzi, osnivač Grad Pula. 
 Zbog čega se Vodnjan navodi  dva puta.  

Jedanput  se govori za  hrvatski odjel, drugi puta  za  talijanske odjele djece. Dvoje 
djece putuju u školu  Giuseppina  Martinuzzi.  

LUCIJA DEBELJUH , u ime Obora za  društvene djelatnosti, se pozitivno očitovala na 
dani prijedlog. 
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DINO KOZLEVAC , zaključuje raspravu i daje na glasanje Prijedlog Odluke o 
prijedlogu  mreže osnovnih  škola na području  Istarske županije  s prijedlozima koje je iznio 
Mladen Dušman, pročelnik Upravnog odjela za  obrazovanje, sport i tehničku kulturu, na koji  
se predsjednica  Odbora za  društvene djelatnosti, Lucija  Debeljuh, pozitivo očitovala, pa 
čine sastavni dio predložene  Odluke, te nakon glasanja utvrñuje da je  Skupština sa 21 
glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV» i  3  «SUZDRŽANIH» glasova, donijela   

 
    O D L U K U    
 
o prijedlogu  mreže osnovnih  škola na području  Istarske županije. 

AD -15.PRIJEDLOG  ODLUKE O PRIJEDLOGU  MREŽE  
            SREDNJIH ŠKOLA I U ČENIČKIH DOMOVA  
            NA PODRUČJU   ISTARSKE ŽUPANIJE 

 
Predlagač za ovu točku  dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić. 
Uvodno obrazloženje je dao  MLADEN DUŠMAN,  pročelnik  Upravnog odjela  za 

obrazovanje, sport i  tehničku kulturu. 
U ime Odbora za Društvene djelatnosti  Izvješće o radu Odbora  je podnijela LUCIJA 

DEBELJUH, predsjednica Odbora, koja je istakla da je  nakon  rasprave Odbor jednoglasno  
donio  slijedeći : 

ZAKLJU ČAK 
 
Podržava se Prijedlog Odluke o prijedlogu mreže srednjih škola i učeničkih domova na 
području Istarske županije, te se predlaže Županijskoj skupštini da isti prihvati sa sljedećim 
izmjenama u tekstualnom dijelu Prijedloga: 

- u točki 7. na kraju prve alineje dodaje se rečenica koja glasi: Izmjene i dopune 
Državnog pedagoškog standarda srednjoškolskog susta va odgoja i 
obrazovanja stupile su na snagu dana 21.srpnja 2010 .g. 
U pozivu na broj Narodnih novina potrebno je dodati broj 90/10 

- u istoj točci, druga rečenica druge alineje mijenja se i glasi: 
Matična srednja  škola može se ustrojiti s najmanje 8 razrednih odje la i 150 učenika  
s tim da se s manjim brojem razrednih odjela mogu organizirati srednje škole za rijetka 
zanimanja, umjetničke škole, škole s nastavom na jeziku i pismu nacionalnih manjina i 
škole za učenike s teškoćama, škole na otocima i na područjima od posebne državne 
skrbi, škole u brdsko-planinskim područjima te privatne škole s pravom javnosti. 
- u istoj točci, u trećoj alineji mijenja se zadnji dio rečenice iza točke, zareza, i glasi: 
isto tako niti jedna mati čna srednja škola /osim dozvoljenih izuzetaka/ nije 
ustrojena s manje od 8 razrednih odjela odnosno man je od 150 u čenika.  
- u točci 6. alineja prva, dodaje se crtica 
- na podru čju Grada Pazina – 1 srednja škola, 
koja je omaškom izostavljena. 

 
Pošto  se nitko nije javio za  raspravu predsjednik DINO KOZLEVAC , zaključuje 

raspravu i daje na glasanje Prijedlog Odluke o prijedlogu mreže srednjih škola i učeničkih 
domova na području Istarske županije, sa Zaključkom Odbora za  društvene djelatnosti koji 
postaje sastavni dio  Odluke, te nakon glasanja utvrñuje da je  Skupština sa 24  glasova  
«ZA», bez glasova  «PROTIV» i  bez   «SUZDRŽANIH» glasova, donijela   
 
     O D L U K U    
 
o prijedlogu mreže srednjih škola i u čeničkih domova na podru čju Istarske županije, 
sa Zaklju čkom Odbora za  društvene djelatnosti koji postaje s astavni dio  Odluke. 
 

AD -16. PRIJEDLOG ZAKLJU ČKA O PRIHVAĆANJU  PLANA 
              ZAŠTITE I SPAŠAVANJA ISTARSKE ŽUPANIJ E 
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Predlagač za ovu točku  dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić.  
U raspravi je  sudjelovao MARINO ROCE, u ime Kluba  vijećnika  HDZ-HSS-a, 

DENIS STIPANOV, odgovori na  postavljena pitanja. 
 Predsjednik DINO KOZLEVAC,  zaključuje raspravu i daje na glasanje Prijedlog 
Zaključka o prihvaćanju Plana  zaštite i  spašavanja Istarske županije, te nakon glasanja 
utvrñuje da je  Skupština sa 24  glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV» i bez  
«SUZDRŽANIH» glasova, donijela   
 
     Z A K L J U Č A K 
 
 o prihvaćanju Plana  zaštite i  spašavanja Istarske županije 
 

AD -17. PRIJEDLOG  ZAKLJU ČKA O PRIHVAĆANJU PLANA 
              CIVILNE ZAŠTITE ISTARSKE ŽUPANIJE 

 
Predlagač za ovu točku  dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić. 

 Pošto se nitko nije  javio za  raspravu predsjednik  DINO KOZLEVAC , zaključuje 
raspravu i daje na glasanje Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Plana , te nakon glasanja
 utvrñuje da je  Skupština sa 24  glasova  «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i bez  
«SUZDRŽANIH» glasova, donijela   
 
     Z A  L J U Č A K 
 

    o prihvaćanju Plana civilne zaštite Istarske županije. 
 

AD -18. PRIJEDLOG ODLUKE  O PRIJENOSU OSNIVA ČKIH 
              PRAVA NAD POLIVALENTNIM KULTURNIM 
              CENTROM GROŽNJAN – CENTRO CULTURALE 
              POLIVALENTE GRISIGNANA NA OP ĆINU GROŽNJAN 
              - COMUNE DI GRISIGNANA  
 
Predlagač za ovu točku  dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić. 

 Pošto se nitko nije javio za riječ predsjednik  DINO KOZLEVAC , zaključuje raspravu i 
daje na glasanje Prijedlog Odluke o prijenosu osnivačkih prava nad Polivalentnim  kulturnim 
centrom Grožnjan - Centro culturale polivalente Grisignana na Općinu Grožnjan - Comune di 
Grisignana, te nakon glasanja utvrñujem da je  Skupština sa 22 glasova  «ZA», bez  glasova  
«PROTIV» i bez   «SUZDRŽANIH» glasova, donijela   
 
     O D L U K U    
 
o prijenosu osnivačkih prava nad Polivalentnim  kulturnim centrom Grožnjan - Centro 
culturale polivalente Grisignana na Općinu Grožnjan - Comune di Grisignana, 
 

AD -19.  
a) Prijedlog Zaklju čka o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o 

izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Jože Šur ana Višnjan, 
b) Prijedlog Zaklju čka o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o 

izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Jurši ći, 
 

Predlagač za ovu točku  dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić. 
Pošto se nitko nije javio za riječ predsjednik DINO KOZLEVAC , zaključuje raspravu i 

daje na glasanje točku  a) a zatim točku  b), te nakon glasanja utvrñuje  da je  Skupština sa 
22  glasova  «ZA»,  bez  glasova «PROTIV» i bez   «SUZDRŽANIH» glasova, donijela pod 
 a)   
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     Z A K L J U Č A K 
 

o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjena ma i dopunama 
Statuta Osnovne škole Jože Šurana Višnjan, 

 
b)   

     Z A  L J U Č A K 
 
o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjena ma i dopunama Statuta Osnovne 
škole Jurši ći 
 
 

AD – 20 PRIJEDLOG RJEŠENJA  O IMENOVANJU  SUDACA  
             POROTNIKA OPĆINSKOG SUDA U PULI 

 
Predlagač za ovu točku  dnevnog  reda je  Komisije  za izbor i imenovanja Županijske  

skupštine Istarske županije. 
 Skupština sa 22  glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH» 
glasova, donijela   
 
    R J E Š E N J E  
 

o imenovanju sudaca porotnika Op ćinskog suda u Puli 
 

I. 
Za suce porotnike Općinskog suda u Puli, imenuju se: 

1. Dino Rakić iz Premanture, Selo 91/A, 
2. Antun Maga iz Banjola, Dvorine 57, 
3. Marta Glavaš iz Marčane, Pinezići 11/A, 
4. Maja Škrinjar iz Ližnjana, Jadreški 63, 
5. Lea Išić iz Ližnjana, Muntić 102, 
6. Edo Franjul iz Vodnjana, Istarska 9, 
7. Ante Sučić iz Vodnjana, Sv. Cecilija 17, 
8. Miro Marčeta iz Barbana, Borinići 1, 
9. Elizabeta Pavlović iz Pule, Zadarska 8, 
10. Šefko Dervović iz Pule, Forum 5, 
11. Adriano Banko iz Pule, Rohreggerova 22, 
12. Ibro Muratović iz Pule, Voltićeva 4, 
13. Zorica Drandić iz Pule, Gupčeva 1, 
14. Lučo Pavletić iz Pule, Braće Leonardelli 24, 
15. Mirjana Dika Dužman, Ližnjan 860, 
16.  Marinela Slavković iz Pule, B. Čeh 16, 
17. Jasmin Kovač iz Pule, Prilaz Pjacal 1, 
18. Elis Barbalich – Geromella iz Pule, Creska 31, 
19. Vjekoslav Sekušak iz Pule, Sv. Polikarpa 3, 
20. Vladimir Sinčić iz Pule, Ginzkeyeva 1, 
21. Manojlo Trivić iz Valbandona, Dragonja 38, 
22. Petar Pavlović iz Fažane, R. Petrović 64, 

 
II. 

Ovo Rješenje stupa na snagu osam dana od dana objave u “Službenim novinama Istarske 
županije”. 
 

AD -21 PRIJEDLOG O IMENOVANJU RAVNATELJA  MUZEJA 
             SUVREMENE  UMJETNOSTI  ISTRE . MUSEO  D'ARTE 
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             CONTEMPORANEA DELL'ISTRIA  
 

 
Predlagač za ovu točku  dnevnog  reda je Komisija za izbor i imenovanja Županijske 

skupštine  Istarske županije.. 
Skupština je sa 22  glasova  «ZA»,  bez glasova  «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH» 

glasova, donijela   
 
    R J E Š E N J E 
 
o imenovanju ravnateljice Muzeja suvremene umjetnos ti Istre - Museo d'arte 
contemporanea dell'Istria 
 

I. 
Za ravnateljicu Muzeja suvremene umjetnosti Istre - Museo d'arte contemporanea dell'Istria 
imenuje se gña. Gorka Ostojić Cvajner iz Pule. 
 

II. 
Ravnateljica se imenuje na vrijeme od četiri (4) godine i može biti ponovno imenovana na 
istu dužnost. 
 

III. 
Ovo Rješenje stupa na snagu osmog dana od dana  objave  u "Službenim novinama Istarske 
županije 
 
 AD - 22 
 

a) Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o  osnivanju 
Službeni čkog suda Istarske županije, Pazin - Tribunale per i l personale 
impiegatizio della Regione istriana, Pisino, 

b) Prijedlog Rješenja o izmjenama i dopunama Rješen ja o imenovanju 
predsjednika i članova Službeni čkog suda Istarske županije Pazin  - 
Tribunale per il personale impiegatizio della Regio ne istriana, Pisino,   

 
Skupština je sa 24 glasova  «ZA»,  bez  glasova  «PROTIV» i bez   «SUZDRŽANIH» 

glasova, donijela pod 
 a) 
     O D L U K U    
 
o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju Službeničkog suda Istarske županije, Pazin - 
Tribunale per il personale impiegatizio della Regione istriana, Pisino. 
 

sa 25 glasova  «ZA»,  bez  glasova  «PROTIV» i bez   «SUZDRŽANIH» glasova, pod 
 b) 
     R J E Š E N J E 
 
o izmjenama i dopunama Rješenja o imenovanju predsjednika i članova Službeničkog suda 
Istarske županije Pazin  - Tribunale per il personale impiegatizio della Regione istriana, 
Pisino. 
 
AD – 23 PRIJEDLOG ZAKLJU ČKA O  UTVRĐIVANJU 
               PRIJEDLOGA RJEŠENJA  O IMENOVANJU  
               MRTVOZORNIKA  NA PODRUČJU ISTARSKE 
               ŽUPANIJE  
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Predlagač za ovu točku  dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić. 
 Skupština je sa 22  glasova  «ZA»,  bez  glasova  «PROTIV» i  «SUZDRŽANIH» 
glasova, donijela   
 
    R J E Š E N J E 
 
 o imenovanju mrtvozornika na području Istarske županije. 
        I    I 
 
 Utvrñuje  se da su  Rješenjem o imenovanu  mrtvozornika na području Istarske 
županije («Službene novine Istarske  županije, br. 6/99,4/00) imenovani doktori medicine koji 
obavljaju pregled osoba umrlih izvan zdravstvene ustanove (dalje : mrtvozornici) radi 
utvrñenja  smrti te  vremena i uzroka smrt, odreñeno je područje djelovanja imenovanih  
mrtvozornika, koordinacija  te nadzor nad njihovim radom, 

II 
Imenuje se za mrtvozornika : 
1. Na području Grada Labina i Općina Raša, Kršan, Pićam i Sv. Nedelja 

 - Bojana Milevoj, dr.med. 
  
 Prava i obveze imenovanog mrtvozornika utvrñeni su Rješenjem iz toke I ovoga 
Rješenja. 
 Naknada za rad i troškove prijevoza mrtvozornika utvrñeni su Odlukom  o naknadi za 
rad županijskih mrtvozornika(«Narodne novine Istarske županijske»  br. 12/05). 
     III 
 Ovo Rješenje stupa na snagu  osmog  dana  od dana objave u «Službenim novinama 
Istarske županije. 
 

AD -24 
a) Prijedlog Rješenja o razrješenju članica Školskog odbora Gospodarske škole 

Buje, 
b) Prijedlog Rješenja o imenovanju članova Školskog odbora Gospodarske škole 

Buje, 
 

Predlagač za ovu točku  dnevnog  reda je  Komisija za izbor i imenovanje Županijske  
skupštine Istarske županije. 
 Skupština je sa 22  glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH» 
glasova, donijela pod 
 a)   

 R J E Š E N J E 
 
o razrješenju članica Školskog odbora Gospodarske škole Buje 
 

I. 
Sanja Bosnić i Nada Čurćibašić razrješuju se od članstva u Školskom odboru Gospodarske 
škole Buje. 
 

II. 
Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske županije." 
 
b) 

R J E Š E N J E 
 

o imenovanju članova Školskog odbora Gospodarske škole Buje 
 

I. 
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Mato Vidović, r. 08.09.1954.g. u mjestu Potočani, Općina Livno, BIH, i Elvis Glavičić, r. 
12.08.1966.g. u Raši, imenuju se za članove Školskog odbora Gospodarske škole Buje 
umjesto razriješenih članica Sanje Bosnić i Nade Čurćibašić. 
 

II. 
Mandat imenovanih članova Školskog odbora iz točke 1. traje do isteka vremena na koje su 
imenovane razriješene članice Školskog odbora. 
 

III. 
Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske županije". 
 
 AD – 25 

a) Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Školskog odbora 
     Industrijsko – obrtni čke škole Pula  
b) Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Školskog odbora Industrijsko-

obrtni čke škole Pula 
 

  Skupština sa 26 glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH» 
glasova, donijela pod 
 a) 

 R J E Š E N J E 
 
o razrješenju člana Školskog odbora Industrijsko-obrtni čke škole Pula 
 

I. 
Petar Gavrić razrješuje se od članstva u Školskom odboru Industrijsko-obrtničke škole Pula 
zbog imenovanja na funkciju ravnatelja škole. 
 

II. 
Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske županije." 
 b) 

 R J E Š E N J E 
 
o imenovanju člana Školskog odbora Industrijsko-obrtni čke škole Pula  
 

I. 
Marino Šain, r. 13.09.1955.g. u Puli imenuje se za člana Školskog odbora Industrijsko-
obrtničke škole Pula umjesto razriješenog člana Petra Gavrića. 

II. 
Mandat imenovanog člana Školskog odbora iz točke 1. traje do isteka vremena na koje je 
imenovan razriješeni član Školskog odbora. 
 

III. 
Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske županije". 
 
 AD - 26 
 

a) Prijedlog Odluke o prihva ćanju Temeljnih financijskih izvješ ća trgova čkog 
društva MIH d.o.o. Pore č za 2009. godinu, 
 
b) Prijedlog Odluke o prihva ćanju Izvješ ća o radu Uprave i Nadzornog odbora 
trgova čkog društva MIH d.o.o. Pore č za 2009. godinu, 
c) Prijedlog Odluke o rasporedu dijela zadržane dob iti trgova čkog društva MIH 
d.o.o. Pore č za 2009. godinu, 
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d) Prijedlog Odluke o davanju razrješnice članovima Nadzornog odbora 
trgova čkog društva MIH d.o.o. Pore č, 
 
e) Prijedlog Odluke o davanju razrješnice Upravi tr govačkog društva MIH d.o.o. 
Poreč 
 
U  raspravi su sudjelovali :PLINIO CUCCURIN, u ime  Kluba nezavisnih  vijećnika; 

pojedinačnoj  raspravi : TEDI  CHIAVALON, DARKO KADUM, odgovori na postavljena 
pitanja. 
 Predsjednik  DINO KOZLEVAC , zaključuje raspravu i daje pojedinačno na glasanje  
točke a) do e), te nakon glasanja utvrñuje da je  Skupština sa 26 glasova  «ZA», bez glasova  
«PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH» glasova, donijela   
            O D L U K U    
 

a) o prihva ćanju Temeljnih financijskih izvješ ća trgova čkog društva 
     MIH d.o.o. Pore č za 2009. godinu, 
 
b) o prihva ćanju Izvješ ća o radu Uprave i Nadzornog odbora trgova čkog 
    društva MIH d.o.o. Pore č za 2009. godinu, 
 
c) o rasporedu dijela zadržane dobiti trgova čkog društva MIH d.o.o. 
    Poreč za 2009. godinu, 
 
d) o davanju razrješnice članovima Nadzornog odbora trgova čkog 
    društva MIH d.o.o. Pore č, 
 
e)  o davanju razrješnice Upravi trgova čkog društva MIH d.o.o. Pore č, 

 
 

AD - 27 
a) Prijedlog Odluke o prihva ćanju Izvješ ća uprave o poslovanju društva 
   AZRRI - Agencija za ruralni razvoj Istre d.o.o. Paz in, za 2009., 
 
b) Prijedlog Odluke o prihva ćanju godišnjih financijskih izvješ ća za 
    2009. godinu društva AZRRI - Agencija za ruraln i razvoj Istre d.o.o. 
    Pazin, 
 

     b) Prijedlog Odluke o uporabi dobitka financij ske godine 2009. godine 
    društva AZRRI - Agencija za ruralni razvoj Istr e d.o.o. Pazin, 

         Prijedlog Odluke o prihva ćanju Izvješ ća Nadzornog odbora o 
 
     c) o obavljenom nadzoru poslovanja Društva za 2009. godinu. 
 

Predlagač za ovu točku  dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić. 
Skupština je sa 26  glasova  «ZA»,  bez glasova    «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH» 

glasova, donijela   
 
     O D L U K U    

 
a)  o prihva ćanju Izvješ ća uprave o poslovanju društva AZRRI – 
    Agencija za ruralni razvoj Istre d.o.o. Pazin, za 2009., 
 
b)  o prihva ćanju godišnjih financijskih izvješ ća za 2009. godinu društva 
     AZRRI - Agencija za ruralni razvoj Istre d.o.o . Pazin, 
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c)  o uporabi dobitka financijske godine 2009. godi ne društva AZRRI – 
    Agencija za ruralni razvoj Istre d.o.o. Pazin, 
 
d) o prihva ćanju Izvješ ća Nadzornog odbora o obavljenom nadzoru 

          poslovanja Društva za 2009. godinu. 
 
 Ovime  je dnevni  red iscrpljen i predsjednik DINO KOZLEVAC , zaključio 13. sjednicu 
Županijske skupštine Istarske  županije. 
 Sjednica je zaključena u  21,50  sati. 
 
 
 
 
 
SKRAĆENI ZAPISNIK VODIO :             PREDSJEDNIK SIŽ: 
 
IVAN KLARIĆ         DINO KOZLEVAC 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  


